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PRESENTACIÓ 
 
Segons és previst a l’article 33 del Reglament d’Organització i Funcionament al 
seu apartat 1. “El CEIE ha d’elaborar anualment una memòria sobre les 
actuacions  realitzades”. 
La memòria de l’any 2019 recull totes les reunions i activitats realitzades pel 
CEIE, tant del plenari com de la Comissió Permanent i de les Comissions 
especifiques, així com  els canvis de consellers i conselleres del Ple i de les 
diferents comissions. És important fer constar en aquesta memòria que el CEIE 
ha actuat en tot moment i de manera conscient vetllant per la independència 
política i amb un caràcter apartidista, ja que un bé social con l’educatiu ha de 
beneficiar-se de les bones idees independentment del lloc de procedència de les 
iniciatives. 
Entre els punts a destacar durant l’any 2019 consideram important reflectir que 
aquest període ha estat especial pel que fa als nous nomenaments dels sectors 
representats en el CEIE ja que, malgrat existien peticions de canvis, aquestes 
peticions no s’han tramitat. 
Malgrat aquests entrebancs burocràtics, el CEIE ha seguit realitzant les seues 
funcions i reunions però a un ritme diferent ja que la falta de nomenaments 
efectius per part del Consell d’Eivissa dificultava la gestió diària del Consell 
Escolar Insular. 
 
Maria Soledad Torres Martín 
Secretària del CEIE 
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1. CONSELL ESCOLAR INSULAR D’EIVISSA 
 
Durant aquest període el Consell Escolar Insular d’Eivissa ha estat constituït per 
les següents persones: 
 
1.1 Òrgans Unipersonals: 

• President: Sr. Alberto Taranco Iriondo 
• Vicepresidenta: en espera de nomenament 
• Secretari: Sra. Maria Soledad Torres Martín 

 
En data 20 de desembre de 2019, el Consell d’Eivissa, aprova per decret de 
presidència la nova composició del ple del CEIE i proposar al Govern Balear el 
nomenament de la Sra. Belen Torres Teva, com a Presidenta del Consell Escolar 
Insular d'Eivissa i a la Sra. Olga Martínez Parra, com a Vicepresidenta del 
Consell Escolar Insular d'Eivissa. Aquest nomenament es farà efectiu el dia 18 
de gener de 2020 (BOIB 8/2020). 
 
La Sra. Maria Soledad Torres Martín seguirà com a secretària del CEIE fins que 
acabi el curs 2019/2020, tal i com es va acordar amb la Delegada Territorial 
d’Educació. 
 
 
1.2 Òrgans Col·legiats: 
Segons disposa l’article 8 del ROF del CEIE, el Consell Escolar Insular és 
integrat per 35 membres disposats de la següent manera: 

• Set representats del professorat dels nivells educatius de l’ensenyament 
no universitari de l’illa d’Eivissa, proposats per les associacions sindicals 
d’ensenyants d’acord amb la representativitat obtinguda en les darreres 
eleccions sindicals. Un representant del sector privat i sis del sector públic. 

• Cinc representants dels pares i mares d’alumnes, proposats per les 
confederacions o federacions d’associacions de pares i mares de l’illa 
d’Eivissa, en proporció a la seva representativitat. 

• Tres representants de l’alumnat de l’ensenyament no universitari, 
proposats per les confederacions o federacions d’alumnes del 
corresponent àmbit territorial, en proporció a la seva representativitat i 
entre les d’àmbit del sector públic i privat. 

• Dos representants del personal d’Administració i serveis dels centres 
docents, proposats per les centrals i organitzacions sindicals del 
corresponent àmbit territorial, en proporció a la seva representativitat i 
entre el sector públic i privat.   

• Dos membres en representació del Consell Insular d’Eivissa   

• Dos membres en representació de l’Administració educativa.   

• Un membre en representació de les entitats municipals (FELIB)   



Consell Escolar Insular d’Eivissa – Memòria 2019 

(Pendent	de	revisió	ortogràfica	i	d’estil)  

• Un membre en representació de les organitzacions patronals.   

• Un membre en representació de les organitzacions sindicals.   

• Cinc membres en representació dels consells escolars municipals (un de 
cada municipi).   

• Dos membres en representació dels centres públics i privats (un de cada)  

• Un membre en representació de la UIB.   

• Un membre en representació de l’Associació Pitiüsa per la Renovació 
Pedagògica.   

• Un membre en representació de les persones discapacitades a designar 
per la plataforma sociosanitària.   

• Un membre en representació del CEPA (Escola d’Adults).   

 
Com s’ha comentat en la introducció d’aquesta memòria durant l’any 2019, el 
Consell d’Eivissa no va realitzar els nomenaments necessaris per actualitzar la 
composició del ple. Malgrat tot, aquesta situació es va solucionar de forma 
interna, donant com efectives les peticions de canvis a mesura que eren 
sol·licitades pels diferents col·lectius independentment de la seua tramitació per 
part del Consell d’Eivissa. 
  

1.2.1 El ple (composició segons nomenaments del Consell Insular) 
 

El present quadre mostra la composició teòrica del CEIE (oficialitzada pel Consell 
Insular d’Eivissa) durant l’any 2019. Més endavant, en el punt 1.2.2 s’especifica 
la composició real del ple on es van fer efectius els canvis sol·licitats pels sectors 
representats (però no executats oficialment pel Consell d’Eivissa). 
 
GRUP ORGANITZACIÓ MEMBRES SUPLENTS 

a 

Stei 

Joana Tur Planells Edelmiro Fernández 
Otero 

Ángels Martínez 
Corderas 

Margalida Rosselló 
Sanz 

Juan José Cardona 
Riera --- 

UGT Pablo Herràez 
Belenguer Cristina Tirvió Escales 

CCOO Rafael Sancho Martínez Toni Cardell Ortus 

ANPE Carolina Alcaraz 
Escandell 

Víctor Villatoro 
González 

Alternativa 
Docent Llanos Calvo García Graciela Irene 

Massiano Castellano 

b FAPA 
Pepita Costa Tur Marta Cardona 
Ana Maria Mateu 
Aguilar Carmen Rodrigo 
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María Vicenta Gallart 
Lledó Esther Úbeda 

Vicente Bernabeu 
Tomás Lourdes Tur Serra 

David Prats Clapés Rosa Martínez 

c Alumnes 

Neus Tur Marí Catalina Torres 
Escandell 

Per nomenar Carolina Cardona 
Marty 

Per nomenar Candela Torres 
Arellano 

d Personal 
Administració 

Fina Holgado Cárdenas Silvia Hernández Roig 
Dolores Guijarro 
Guillem Rebeca López Ferrero 

e Consell d’Eivissa Alberto Taranco Iriondo Joan Amorós Salinas 
Maria Planells Planells Pere Planells Guasch 

f Administració 
educativa 

Vicente Torres Mora Isabel Serra Marí 

Margalida Ferrer Marí Teresa Bisquert 
Belmonte 

g FELIB Albert Marí Planells Ana Ribas Alonso 

h PIMEEF Estefania Guasch 
Brooks Mari Ángeles Marí Puig 

i Org. sindicals Pere Lomas Torres Loli Aparicio Aparicio 

j 

CEM Eivissa Vicenta Mengual Llull Elena López Bonet 

CEM Sant Josep Maria José Guisado 
Costa Helena Benlloch 

CEM Santa 
Eulària 

Eduvigis Sánchez 
Meroño 

Ana Maria Costa 
Guasch 

CEM Sant Antoni Francisco Tienda 
Pachón Pablo Valdés Cardona 

CEM Sant Joan Santiago Marí Torres Catalina Serra Boned 

k 

Centres educ. 
públics Presentación Ortiz Far Ernesto Olariaga 

Rodríguez 
Centres educ. 
privats Maria Lluisa Roig Riera Josep Mollà Ferrer 

l UIB Joana Maria Seguí 
Pons Joan Frau Munar 

m APREP Gemma Tur Ferrer Isabel Ferrer Arabí 

n Plataforma 
Sociosanitària 

Esperanza Marquès 
Moral Antonia Ramón Costa 

o CEPA Mari Ángeles Méndez 
Bermúdez Daniel Cohen Schwartz 
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1.2.2 Composició activa del ple del CEIE atenent als canvis 
sol·licitats pels sectors representats en el CEIE 
 

Tal com s’ha comentat anteriorment, durant l’any 2019 el Consell d’Eivissa va 
continuar sense realitzar els canvis i renovacions sol·licitades pel CEIE. Atès 
aquest retard, per no alterar les activitats del Consell Escolar Insular i per garantir 
la representativitat de tots els sectors que integren el CEIE, a decisió del ple 
aquests canvis es van considerar efectius (acta i acords de ple del CEIE de dia 
07 de maig de 2019). 
 
Segons aquests acords i canvis, el següent quadre indica la composició efectiva 
del CEIE en data 1 de desembre de 2019. En el requadre corresponent a cada 
nom també es detalla quina és la situació dels nomenaments de cada una de les 
persones (titulars i suplents), especificant dos categories: 
 
- Pendent de renovació segons ROF (meitat del ple) 

Aquest apartat correspon a les renovacions bianuals de la meitat del ple i que 
s’han de realitzar segons especifica l’article 9.7 del ROF. Aquesta renovació va 
ser sol·licitada al Consell d’Eivissa en data 4 de juliol de 2018. 

- Pendent de renovació per petició pròpia 
Aquest apartat correspon a les sol·licituds que s’han anat rebent i que 
corresponen a canvis sol·licitats pels sectors representats en el ple del CEIE i 
que responen a motius variats no vinculats directament amb el CEIE. 

 
a) Representats del professorat dels nivells educatius de l’ensenyament no  
universitari de l’illa d’Eivissa. Un representant del sector privat i sis del sector 
públic. (7): 

Titular Suplent Sindicat 
Joana Tur Planells Edelmiro Fernández Otero Stei 

Ángels Martínez Corderas 
 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 

Margalida Rosselló Sanz 
 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 

Stei 

Juan José Cardona Riera ---------- Stei 

Pablo Herràez Belenguer Cristina Tirvió Escales UGT 

Mario Miguel Devis Lujan 
 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

Rafael Sancho Martínez 
 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

CCOO 

Carolina Alcaraz Escandell 
 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 

Miquel Puigserver Sales 
 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 

ANPE 

Àgueda Rodríguez Molina 
 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 

Pedro López García 
 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 

Alternativa 
Docent 
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b) Representants dels pares i mares d’alumnes (5): 

Titular Suplent 
Pepita Costa i Tur 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

Pilar Galera Ramón 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

Irene Ripoll Hazell 
 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

Esmeralda Pérez 
 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

María Vicenta Gallart Lledó Lourdes Tur Serra 
 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

Susana Toro Casado 
 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

Ana Maria Torres Martín 
 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

David Prats Chaigneau 
 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

Maribel Rodríguez San Lorenzo 
 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

 
c) Representants de l’alumnat de l’ensenyament no universitari (3): 

Titular Suplent 
Neus Tur Marí 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

Carolina Cardona Marty 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

Pendent de nomenar Pendent de nomenar 
Pendent de nomenar Pendent de nomenar 

 
d) Representants de personal d’Administració i serveis dels centres docents 
(PAScd) (2):   

Titular Suplent 
Silvia Hernández Roig 
 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

Rebeca López Ferrero 
 
(pendent de nomenament per sol·licitud 
pròpia) 

Dolores Guijarro Guillén 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

Sabino Aramburu Ceballos 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

 
e) Representants del Consell Insular d’Eivissa  (2): 

Titular Suplent 
Alberto Taranco Iriondo Joan Amorós Salinas 
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Maria Isabel Reyes Sánchez 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

Sandra Torres de Argila 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

 
Representació de l’Administració educativa (2): 

Titular Suplent 
José Manuel Bar Cendón 
 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

Carolina García Machancoses 
 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

Margalida Ferrer Marí 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

Teresa Bisquert Belmonte 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

 
Representació de les entitats municipals (FELIB) (1): 

Titular Suplent 
Ana Ribas Alonso 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

José Juan Tur Cardona 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

 
Representació de les organitzacions patronals, PIMEEF (1): 

Titular Suplent 
Estefania Guasch Brooks Mari Ángeles Marí Puig 

 
Representació de les organitzacions sindicals (OSAE � stei) (1): 

Titular Suplent 
Pere Lomas Torres 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

Loli Aparicio Aparicio 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

 
Representació dels consells escolars municipals (un de cada municipi) (5): 

Titular Suplent 
Eivissa 

Carmen Boned Verdera 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple. Posteriorment pendent 
de renovació a petició pròpia) 

Elena López Bonet 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple. Posteriorment pendent 
de renovació a petició pròpia) 

Sant Joan 
Santiago Marí Torres 
 

Catalina Serra Boned 
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(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

(pendent de nomenament per sol·licitud 
pròpia) 

Sant Josep 
Noemí Boned Pachón 
 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

Cristina Ribas Ribas 
 
(pendent de nomenament per sol·licitud 
pròpia) 

Santa Eulària 
Maria Sol Ferrer Ferrer 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple. Posteriorment pendent 
de renovació a petició pròpia) 

Antonia Picó Pérez 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple. Posteriorment pendent 
de renovació a petició pròpia) 

Sant Antoni 
Maria Ramón Boned 
 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

Neus Mateu Roselló 
 
(pendent de nomenament per sol·licitud 
pròpia) 

 
Representació dels centres públics i privats (un de cada) (2): 

Titular Suplent 
Sector públic  

José Luis Casillas Navarro 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

Ernesto Olariaga Rodríguez 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

Sector privat  
Maria Luisa Roig Riera Josep Mollà Ferrer 

 
Representació de la UIB (1): 
 

Titular Suplent 
Joana Maria Seguí Pons Joan Frau Munar 

 
Representació de l’Associació Pitiüsa per la Renovació Pedagògica (1): 

 
Titular Suplent 

Gemma Tur Ferrer Isabel Ferrer Arabí 

 
Representació de les persones discapacitades a designar per la plataforma 
sociosanitària (1): 

Titular Suplent 
Esperanza Marquès Moral 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 

Enric Casanova Peiró 
 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 
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Representació del CEPA (Escola d’Adults) (1): 

Titular Suplent 
Tomeu Planells 
 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 

Daniel Cohen Schwartz 
 
(pendent de nomenament per sol·licitud 
pròpia) 

 
 
1.2.3 Nomenaments i canvis de membres del Ple del CEIE 

 
Durant l’any 2019 no es realitza cap nomenament oficial per part del Consell 
d’Eivissa. 
 
 

1.2.4 Altres comunicacions de substitucions rebudes i no 
oficialitzades 

 
Durant l’any 2019, es van rebre les següents peticions de substitucions que, en 
acabar l’any, encara no s’havien fet efectives: 
 

• A proposta del conseller d’Educació i Cultura, es substitueix a la Sra. Maria 
Planells Planells (titular) i al Sr. Pedro Planells Guasch (suplent) com a 
representants del Consell d’Eivissa per les Sres. Maria Isabel Reyes Sánchez 
i Sandra Torres de Argila que seran titular i suplent, respectivament. 

• En gener de 2019 el sindicat docent Alternativa comunica que, dins del 
grup de representants del professorat dels nivells educatius de 
l’ensenyament no universitari de l’illa d’Eivissa, la Sra. Àgueda Rodríguez 
Molina serà la suplent de la Sra. Llanos Calvo García. 

• En gener de 2019 la FELIB comunica que, dins del grup de representants 
de les entitats municipals, s’ha nomenat a la Sra. Ana Ribas Alonso com 
a titular i al Sr. José Juan Tur Cardona com a suplent. 

• En gener de 2019 l’Associació de Directors i Directores de Primària 
comunica que, dins del grup de representants dels centres públics i 
privats, s’ha nomenat al Sr. José Luis Casillas Navarro com a titular i al Sr. 
Ernesto Olariaga Rodríguez com a suplent. 

• En març de 2019 l’Ajuntament de Santa Eulària des Riu comunica que, 
dins del grup de representants dels consells escolars municipals, s’ha 
nomenat a la Sra. Eduvigis Sánchez Meroño com a titular i a la Sra. Ana 
Maria Costa Guasch com a suplent. 

• En agost de 2019 l’Ajuntament de Sant Joan de Labritja comunica que, 
dins del grup de representants dels consells escolars municipals, s’ha 
nomenat al Sr. Santiago Marí Torres com a titular i a la Sra. Catalina Serra 
Boned com a suplent. 

• En octubre de 2019 la FAPA comunica que, dins del grup de representants 
dels pares i mares d’alumnes, el Sr. José Sánchez Rubiño (suplent) i la 
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Sra. Elisa Jiménez (titular) siguin substituïts per la Sra. Ana Maria Torres 
Martín i la Sra. Irene Ripoll Hazell, respectivament. 

• En octubre de 2019 el sindicat docent Alternativa comunica que, dins del 
grup de representants del professorat dels nivells educatius de 
l’ensenyament no universitari de l’illa d’Eivissa, s’ha nomenat a la Sra. 
Àgueda Rodríguez Molina com a titular i al Sr. Pedro López García com a 
suplent. 

 
 
 1.2.5 La Comissió Permanent (composició) 
 
Durant l’any 2019, la Comissió Permanent del CEIE va estar formada per les 
següents persones: 
 

• President del CEIE - Sr. Alberto Taranco Iriondo   
• Vicepresidenta del CEIE – pendent de nomenar 
• Representants del professorat – Sra. Joana Tur  Planells, com a titular, i 

Sra. Llanos Calvo García com a suplent. 
• Representants dels pares i mares d’alumnes – Sra. Pepita  Costa i Tur, 

com a titular, i Sr. Vicente Bernabeu Tomás com a suplent (fins la seua 
substitució).   

• Representants de l’Administració Educativa – Sra. Margalida  Ferrer Marí, 
com a titular, i Sr. Vicente Torres Mora com a suplent (fins la seua 
substitució).   

• Representant de les organitzacions sindicals de l’àmbit educatiu – Sr. 
Pere Lomas Torres com a titular.   

• Representants del professorat de centres públics i privats – Sra. Mercedes 
Ibarrola Sanmartín, com a titular (fins la seua substitució), i la senyora 
Marisa Roig Riera com a suplent.   

• Com a representants dels Consells Escolars Municipals – Sr. Francisco 
Tienda Pachón, del CEM de Sant Antoni, com a titular i la senyora Eduvigis 
Sánchez Meroño, del CEM de Sta. Eulària, com a suplent. 

 
 

1.2.6 Les Comissions específiques: 
 
Comissió d’infraestructures: 

• Maria José Guisado (CEM Sant Josep) 
• Eduvigis Meroño (CEM Sta. Eulària) 
• Pere Lomas (OSAE) 
• Rafa Sancho (professorat) 
• Ana María Mateu (FAPA) 
• Pepita Costa (FAPA) 
• Santiago Marí (CEM Sant Joan) 
• Margalida Ferrer (administració educativa) 
• Llanos Calvo (professorat) 

Comissió NESE: 
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• Mariví Mengual (CEM Eivissa) 
• Àngels Martínez (professorat) 
• Mª Vicenta Gallart (FAPA) 
• Ana Ribas (FELIB) 
• Vicente Torres (Administració educativa) 
• Esperanza Marquès (Plataforma socio-sanitària) 

Comissió ISE: 
1. Dan Cohen (CEPA) 
2. Vicent Torres (administració educativa) 
3. Vicente Bernabé (FAPA) 
4. David Prats (FAPA) 
5. Pere Lomas (OSAE) 
6. Merche Ibarrola (Sector públic/Educació) 
7. Mariví Mengual (CEM Eivissa) 
8. María José Guisado (CEM Sant Josep) 

Comissió transport escolar: 
1. Margalida Ferrer (administració educativa) 
2. Santiago Marí (CEM Sant Joan) 
3. Pepita Costa (FAPA) 
4. Ana María Mateu (FAPA) 
5. Rafa Sancho (professorat) 
6. Joana Tur (professorat) 

 
Malgrat tot, els membres d’aquestes comissions poden ser actualitzats en la 
mesura que el treball i el temps dels integrants i de les pròpies comissions així 
ho requereixin. 
 
 
 
2. ACTIVITATS DEL PLE 
 
2.1 Sessions celebrades 
 
Durant l’any 2019, el CEIE va realitzar quatre sessions plenàries, els dies 13 de 
febrer, 7 de maig, 5 de juny i 23 d’octubre. A continuació s’adjunten les còpies de 
les actes. 
 
Acta de la sessió del Ple del Consell Escolar Insular d’Eivissa de dia 13 de 
febrer de 2019 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 32 
Caràcter: ordinària 
Data: 13 de febrer de 2019 
Horari: 18:30 h. 
Lloc: IES Sa Serra (Sant Antoni) 
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Assistents: 

• Sra. Carolina Alcaraz Escandell, consellera representant de professorat 
d’ensenyament no 

• universitari 
• Sr. José Manuel Bar Cendón, conseller representant de l’Administració 

Educativa 
• Sra. Llanos Calvo García, consellera suplent representant de professorat 

d’ensenyament 
• no universitari 
• Sra. Pepita Costa i Tur, consellera representant de la FAPA 
• Sra. Margalida Ferrer Marí, consellera representant de l’Administració 

Educativa 
• Sra. Dolores Guijarro Guillén, consellera representant del personal 

d’Administració i 
• serveis dels centres docents, (PAScd) 
• Sra. Silvia Hernández Roig, com a representant del personal 

d’Administració i serveis dels 
• centres docents, (PAScd) 
• Sr. Pere Lomas Torres, conseller representant de les organitzacions 

sindicals 
• Sra. Esperanza Marquès Moral, consellera representant de la plataforma 

sociosanitària 
• Sra. Àngels Martínez Corderas, consellera representant de professorat 

d’ensenyament no 
• universitari 
• Sra. Vicenta Mengual Llull, consellera representant del CEM d’Eivissa 
• Sra. Eduvigis Sánchez Meroño, consellera representant del CEM de Sta. 

Eulària 
• Sr. Rafael Sancho Martínez, conseller representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
• Sr. Alberto Taranco Iriondo, president 
• Sr. Francisco Tienda Pachón, conseller representant del CEM de Sant 

Antoni 
• Sra. Joana Tur Planells, consellera representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
 
Excusen la seua absència: 

• Sr. Daniel Cohen Schwartz, conseller representant del CEPA 
• Sra. Estefania Guasch Brooks, consellera representant de la PIMEEF 
• Sr. Santiago Marí Torres, conseller representant del CEM de Sant Joan 
• Sr. David Prats Chaigneau, com a representant de la FAPA 
• Sra. Joana Maria Seguí Pons, consellera representant de la UIB 

 
Absents: 



Consell Escolar Insular d’Eivissa – Memòria 2019 

(Pendent	de	revisió	ortogràfica	i	d’estil)  

• Sr. Juan José Cardona Riera, conseller representant de professorat 
d’ensenyament no universitari 

• Sra. Maria Vicenta Gallart Lledó, consellera representant de la FAPA 
• Sra. Maria José Guisado Costa, consellera representant del CEM de Sant 

Josep 
• Sr. Pablo Herráez Belenguer, conseller representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
• Sra. Elisa Jiménez Costa, consellera representant de la FAPA 
• Sra. Presentación Ortiz Far, consellera representant dels centres 

educatius públics 
• Sra. Ana Ribas Alonso, consellera representant de la FELIB 
• Sra. Maria Luisa Roig Riera, consellera representant dels centres privats 
• Sr. José Sánchez Rubiño, conseller representant de la FAPA 

Sra. Gemma Tur Ferrer, consellera representant de l’Associació Pitiüsa per la 
Renovació Pedagògica 

• Sra. Neus Tur Marí, consellera representant de l’alumnat 
 
Secretària: 

• Sra. Maria Soledad Torres Martín. 
 
 
ORDRE DEL DIA: 
 

1. Aprovació, si s’escau l’acta del ple anterior 
2. Informació sobre l’estat dels nomenaments 
3. Presentació del Document Marc 0-3 
4. Valoració per part del CEIE de la solució adoptada per la gestió de 

l’escoleta de Can Nebot 
5. Línies d’actuació del CEIE per al curs 2018 – 2019 
6. Aprovació, si s’escau, de l’ISE 15-16 (recordau que us el vaig enviar en la 

convocatòria del ple anterior) 
7. Torn obert 

 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ I ACORDS: 
 
El president Sr. Alberto Taranco dona la benvinguda a les Sres. Ana Maria Torres 
Martín i Maria Isabel Reyes Sánchez que s’encarregaran del punt 3 d’aquest 
ordre del dia amb una presentació del Document Marc 0-3. 
 
 
1- Aprovació de l'acta dels Plens anteriors (24 de maig i 24 d’octubre de 
2018), 
S’aprova l’acta del Ple anterior sense cap esmena. 
 
2 – Informació sobre l’estat dels nomenaments, 
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La secretària informa que el procediment necessari per als nomenaments torna 
a estar en marxa i des del departament d’Educació del Consell d’Eivissa estan 
redactant els documents necessaris. 
Malgrat tot, caldrà esperar per a saber quina és la resposta dels departaments 
de secretaria general i intervenció i si aquests donen el vist i plau per a l’aprovació 
final de tota la documentació i així poder finalitzar el procediment. 
 
3 - Presentació del Document Marc 0-3 
Les Sres. Ana Maria Torres Martín i Maria Isabel Reyes Sánchez presenten el 
Document Marc 0-3 (una còpia d’aquest document va ser enviada a tots els 
membres del Ple per correu electrònic juntament amb la convocatòria de Ple). 
És un document extens que ha estat elaborat a través de diferents reunions on 
han assistit especialistes de tota Balears, entre aquests, la Sra. Torres i la Sra. 
Reyes. El document que es presenta està dividit en diferents capítols: 

Capítol 1: Realitat i necessitats. Conté la informació bàsica, dades i xifres 
necessàries per a conèixer la realitat actual de l’educació 0-3 a les nostres 
Illes, 
Capítol 2: Les escoles infantils públiques i la Xarxa d’Escoletes Públiques 
de les Illes Balears, 
Capítol 3: Els centres d’educació infantil privats i els centres no autoritzats 
0-3, 
Capítol 4: La necessària equitat. Propostes per a l’equitat al primer cicle 
d’educació infantil 
Capítol 5: Les famílies. Competències i necessitats, 
Conclusions. 

 
Les Sres. Torres i Reyes fan una explicació detallada de tots aquests capítols i 
de les conclusions. A continuació s’obre un torn de preguntes i debat. 
La Sra. Mengual dona les gràcies a les ponents per l’esforç que ha suposat la 
redacció d’aquest document ja que ha fet visible les mancances i problemàtica 
que viu el món 0-3. També vol ressaltar la importància de comptar amb un 
pressupost adient que permeti acomplir tots els objectius i accions proposades. 
Segueix la Sra. Sánchez que també dona l’enhorabona a les ponents i demana 
si els centres singulars coneixen aquest document. Les Sres. Torres i Reyes 
expliquen que s’han realitzat reunions amb els equips de les escoletes públiques 
i autoritzades i també s’han posat en contacte amb la PIMEEF per fer el mateix 
amb les escoletes que no han demanat autorització a la Conselleria. 
La Sra. Hernández demana si els requisits per obrir una «guarderia» són 
diferents dels que es demanen per obrir una escoleta autoritzada. Les Sres. 
Torres i Reyes expliquen que, a nivell de centres privats, només és necessària 
una autorització d'apertura i que aquests centres no tenen cap requeriment 
específic. 
La Sra. Costa explica que li preocupa el procediment de regularització de centres 
privats i que aquest no s’allargui en el temps. També li preocupa la normalització 
de les ajudes cap als centres privats ja que això pot provocar el reforç de les 
places privades en front de les públiques. 
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Segueix el Sr. Bar que dona l’enhorabona a les ponents i reflexiona sobre els 
canvis legals i la normativa relativa a les escoletes ja que considera que és el 
punt on s'ha avançat menys. Pensa que encara ens és necessària molta 
consciència social i que es podria aprofitar aquest temps d’eleccions i campanya 
electoral per a fer arribar les propostes del Document Marc als partits polítics 
perquè els puguin incloure en els seus programes electorals. 
La Sra. Martínez demana si en el document es contempla que les/els mestres 
d'educació especial i d’audició i llenguatge puguin formar part del personal 
educatiu de les escoletes. Les Sres. Torres i Reyes expliquen que aquest punt 
s'ha contemplat amb l'augment dels equips de primerenca, d’aquesta manera, 
aquest personal dependria de la Conselleria d’Educació. 
Finalment la Sra. Tur dona les gràcies a les ponent i afegeix que li consta que, 
malgrat els ajuts de menjador estan en el pressupost de la conselleria, aquests 
no es poden demanar. 
Per finalitzar les Sres. Torres i Reyes aprofiten per a demanar als/a les 
representants dels diferents CEM que facin difusió del Document Marc i es posen 
a la seua disposició per explicar el document als seus membres. 
 
 
4- Valoració per part del CEIE de la solució adoptada per la gestió de 
l’escoleta de Can Nebot 
A continuació s’obre aquest punt de l’ordre del dia ja que, a través de la premsa 
local, ha arribat la informació que l’escoleta de Can Nebot obrirà el proper curs 
però que els serveis es contractaran a través d’una empresa privada i no amb 
personal de la conselleria. Pareix ser que es podria elegir aquesta opció amb 
l’objectiu d’agilitzar els tràmits d’apertura i que podria tenir una durada de dos 
anys. 
La Sra. Ferrer informa que s'estan estudiant totes les possibilitats per gestionar 
l'escoleta de Can Nebot, la prioritat és obrir l'escoleta el dia 1 de setembre de 
2019, per això s'elegirà l’opció que ens asseguri l'obertura. S'està valorant 
externalitzar els serveis o contractar el personal directament des de la 
Conselleria d'Educació i Universitat. Per poder fer una gestió pública de l'escoleta 
de Can Nebot, Funció Pública ha d'autoritzar obrir un borsí per contractar tècnics 
superiors en educació infantil. Per a cobrir la plaça de directora o director de 
l'escoleta s'ha d'aprovar la convocatòria pública per cobrir la plaça en una 
comissió de serveis per a mestres d'Educació Infantil. Per tant, encara no hi ha 
una decisió definitiva presa. 
Pren la paraula la Sra. Mengual explicant que la gestió de l’escoleta hauria de 
ser pública i tots els/les presents coincideixen en que aquesta és la millor opció. 
La Sra. Reyes afegeix que, malgrat que una escoleta privada pot desenvolupar 
una tasca de qualitat, no es pot oblidar que una escoleta pública garanteix uns 
criteris bàsics i de qualitat tant pel que fa al seu projecte educatiu com en el salari 
del personal, en els horaris, etc. Si finalment la conselleria opta per l’opció 
privada es podria demanar que la direcció fos a través d’un/una funcionari de la 
Conselleria d’Educació. 
La Sra. Tur exposa que no entén perquè optar per la gestió pública de l’escoleta 
provoca que el procediment d’apertura sigui més lent, per altra banda explica 



Consell Escolar Insular d’Eivissa – Memòria 2019 

(Pendent	de	revisió	ortogràfica	i	d’estil)  

que, si finalment s’elegeix l’opció de la gestió privada, es fa necessari que el plec 
de condicions estigui molt ben elaborat i amb totes les garanties. El Sr. Tienda 
incideix en el mateix punt insistint en que un plec ben elaborat pot evitar els 
problemes que es pateixen en altres centres, com per exemple el baix salari del 
personal. Per altra banda explica que seria important poder aixecar la llei 
Montoro ja que és un dels problemes que impedeix poder pujar el sou del 
personal d’aquests centres. 
 
5 - Línies d’actuació del CEIE per al curs 2018 – 2019 
El president explica que és necessari establir quines seran les principals línies 
de treball del CEIE per aquest curs i incideix en la importància de dinamitzar la 
feina de les comissions amb l’objectiu de fer-les més radials i menys 
presidencialistes. Per establir quines poden ser aquestes línies de treball s’ha 
enviat als consellers i conselleres una taula on es poden presentar propostes. 
En aquesta taula hi figuren dos idees prèvies: la revisió i modificació del ROF del 
CEIE i augmentar les accions per a fer més visible el CEIE. 
Seguint amb les propostes, la Sra. Marqués exposa una activitat relacionada 
amb el Banc de Sang amb una jornada de portes obertes al centres, que 
s’organitzaria a partir del CEIE i del Banc de sang de les Illes Balears, on els 
majors d’edat (alumnat, famílies i professorat) pugin donar sang. 
El Sr. Taranco afegeix que accions com aquesta tenen objectius molt diversos ja 
que són activitats de conscienciació davant la necessitat de les donacions però 
també permeten obrir els centres educatius a la societat i donar a conèixer el 
CEIE. 
 
A continuació el president demana el vist i plau per seguir amb aquesta proposta 
que és acceptada de forma unànime i la Sra. Ferrer afegeix que comprovarà si 
es pot realitzar en horari lectiu. 
A continuació el Sr. Taranco proposa una nova línia d’actuació sobre la relació 
entre els serveis educatius, sanitaris i socials ja que pensa que, de vegades, falta 
comunicació entre aquests col·lectius i que es perd molta informació. La Sra. 
Ferrer explica que aquest problema ha estat detectat per la conselleria i que seria 
molt important establir una xarxa i millorar la coordinació. 
A nivell polític, s’han començat a convocar reunions de coordinació on han 
assistit representants de diverses institucions i departaments: Govern Balear 
Consell Insular, Ajuntaments, Fiscalia de Menors, Policies tutors, etc. A partir 
d’aquestes reunions es va decidir obrir una comissió tècnica que tindrà l’objectiu 
d’establir una xarxa de contacte i millora de la coordinació. Malgrat tot 
afegeix que, l’any 2.020, podria haver un canvi de legislació que traslladi les 
competències als ajuntaments. 
La Sra. Mengual afegeix que, degut a que les patologies poden arribar a ser molt 
diferents i específiques, cada vegada es treballa menys amb el diagnòstic i més 
en la inclusió. El Sr. Taranco explica que seria interessant buscar un especialista 
que pugui fer una ponència als/ a les membres del CEIE sobre tots aquests 
aspectes i proposa que sigui el Sr. Carlos Meléndez, director de l’EOEP. 
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Seguint amb el tema del Sr. Taranco proposa una nova línia d’actuació que 
consisteix en col·laborar amb els centres educatius de l’illa per a fer difusió dels 
diferents programes Erasmus que aquests desenvolupen. El CEIE podria 
organitzar una jornada de difusió d’aquests programes i aquesta activitat també 
serviria per a donar a conèixer el CEIE. La Sra. Sánchez explica que li agrada la 
idea i proposa que els centres presentin pòsters explicatius dels seus projectes i 
que després una persona responsable de cada programa faci una exposició. 
La Sra. Costa explica que des de la FAPA realitzen activitats de Famílies en 
Xarxa on tracten temes molt variats i que els preocupen, com per exemple el 
consum d'alcohol i altres substàncies. Fruit d'aquestes activitats i reunions 
s’extreuen documents amb conclusions molt interessants i considera que el CEIE 
podria recolzar-les i també podria servir com a plataforma per a la seua difusió. 
El Sr. Taranco suggereix a la FAPA que facin arribar la proposta per escrit, per 
exemple per correu electrònic, d’aquesta manera es pot enviar a la resta de 
membres del ple i buscar idees sobre com tractar i difondre aquesta informació. 
Per tancar el punt, el Sr. Taranco explica que es tornarà a passar un correu 
electrònic amb una graella de propostes de línies d’actuació per a que tothom 
pugui aportar més idees. 
Per acabar la Sra. Ferrer proposa una reunió de la comissió de mapa escolar ja 
que des de Delegació s’ha treballat molt sobre el tema i tenen dades a presentar. 
 
 
6 - Aprovació, si s’escau, de l’ISE 15-16 
S’aprova per unanimitat l’ISE 15 – 16. 
 
7 – Torn obert 
La Sra. Sánchez explica que fa temps que el Consell Insular es va comprometre 
a cedir un espai i a construir una nau a Can Marines per a poder ampliar els 
estudis de la línia marítimo pesquera. Una vegada construïda la nau, el Govern 
Balear també es va comprometre a dotar-la de material i personal. Explica que 
no tenen informació al respecte i demana al president del CEIE si pot parlar amb 
el conseller, Sr. Gonzalo Juan, i demanar informació al respecte. A continuació 
també demana a la Delegada Territorial si tenen nova informació sobre 
l’ampliació del CEIP Sant Carles. La Sra. Ferrer explica que el projecte està 
redactat i que en breu es demanarà la llicència d'obres, a continuació es licitaria 
i la idea és començar les obres abans o durant l'estiu. 
A continuació la Sra. Costa demana informació sobre el futur CEIP Ses Planes i 
la Sra. Ferrer explica que s’han presentat cinc empreses per a realitzar les obres 
i que, en aquest moment, s’estan estudiant les propostes. També afegeix que les 
obres del CEIP l’Urgell estan adjudicades i que tenen previst començar durant el 
mes de març. 
 
Sense més punts a tractar la reunió acaba quan són les 20:40 h. 
 

El document marc: L’educació del infants 0-3 i la necessària equitat. Anàlisi de la 
realitat de les Illes Balears. Consideracions i recomanacions, està compartit a la 
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plana web de la caib, dins de la Direcció de Primera Infància, IEPI: 
http://www.caib.es/sites/primerainfancia/ca/documents-41805/. 

 
 
Acta de la sessió del Ple del Consell Escolar Insular d’Eivissa de dia 7 de 
maig de 2019 
   
Identificació de la sessió 
Núm.: 33 
Caràcter: ordinària 
Data: 07 de maig de 2019 
Horari: 19:00 h. 
Lloc: Saló de plens de l’Ajuntament de Sta. Eulària 
 
Assistents: 

• Sra. Carolina Alcaraz Escandell, consellera representant de professorat 
d’ensenyament no universitari 

• Sra. Llanos Calvo García, consellera suplent representant de professorat 
d’ensenyament no universitari 

• Sr. José Luis Casillas Navarro conseller representant dels centres 
educatius públics 

• Sr. Daniel Cohen Schwartz, conseller representant del CEPA 
• Sr. Mario Miguel Devis Luján, conseller representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
• Sra. Margalida Ferrer Marí, consellera representant de l’Administració 

Educativa 
• Sra. Maria Vicenta Gallart Lledó, consellera representant de la FAPA 
• Sra. Dolores Guijarro Guillén, consellera representant del personal 

d’Administració i serveis dels centres docents, (PAScd) 
• Sra. Silvia Hernández Roig, com a representant del personal 

d’Administració i serveis dels centres docents, (PAScd) 
• Sr. Pablo Herráez Belenguer, conseller representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
• Sra. Elisa Jiménez Costa, consellera representant de la FAPA 
• Sr. Pere Lomas Torres, conseller representant de les organitzacions 

sindicals 
• Sra. Esperanza Marquès Moral, consellera representant de la plataforma 

sociosanitària 
• Sra. Àngels Martínez Corderas, consellera representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
• Sra. Vicenta Mengual Llull, consellera representant del CEM d’Eivissa 
• Sr. David Prats Chaigneau, conseller representant de la FAPA 
• Sra. Eduvigis Sánchez Meroño, consellera representant del CEM de Sta. 

Eulària 
• Sr. Alberto Taranco Iriondo, president 
•  

Excusen la seua absència: 
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• Sr. Santiago Marí Torres, conseller representant del CEM de Sant Joan 
• Sra. Maria Isabel Reyes Sánchez, consellera representant del Consell 

d’Eivissa 
• Sra. Joana Maria Seguí Pons, consellera representant de la UIB 

 
Absents: 

• Sr. José Manuel Bar Cendón, conseller representant de l’Administració 
Educativa 

• Sr. Juan José Cardona Riera, conseller representant de professorat 
d’ensenyament no universitari 

• Sra. Pepita Costa i Tur, consellera representant de la FAPA 
• Sra. Estefania Guasch Brooks, consellera representant de la PIMEEF 
• Sra. Maria José Guisado Costa, consellera representant del CEM de Sant 

Josep 
• Sra. Ana Ribas Alonso, consellera representant de la FELIB 
• Sra. Maria Luisa Roig Riera, consellera representant dels centres privats 
• Sr. José Sánchez Rubiño, conseller representant de la FAPA 
• Sr. Francisco Tienda Pachón, conseller representant del CEM de Sant 

Antoni 
• Sra. Gemma Tur Ferrer, consellera representant de l’Associació Pitiüsa 

per la Renovació Pedagògica 
• Sra. Neus Tur Marí, consellera representant de l’alumnat 
• Sra. Joana Tur Planells, consellera representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
 
Secretària: 

• Sra. Maria Soledad Torres Martín. 
 
 
ORDRE DEL DIA: 
 

1. Presentació oficial de la nova composició del Ple i renovació de les 
comissions específiques i permanent 

2. Aprovació, si s’escau l’acta del ple anterior 
3. Aprovació. si s'escau, de les memòries del CEIE dels anys 2017 i 2018 
4. Projectes per aquest any (Banc de sang, difusió Erasmus, mapa escolar, 

ponències especialitzades) 
5. Informació del president 
6. Torn obert 

 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ I ACORDS: 
 
1- Presentació oficial de la nova composició del Ple i renovació de le 
comissions específiques i permanent 
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La secretària explica que el tràmit de nomenaments i oficialització de la nova 
composició del Ple del CEIE encara està en marxa. La documentació havia estat 
preparada pel departament d’Educació i Cultura del Consell d’Eivissa i s’havia 
lliurat a secretaria general per a la seua revisió. Finalment aquest darrer 
departament ha demanat esmenar algunes coses que no són de contingut sinó 
de tràmit. Per tant estam a l’espera de notícies. 
A continuació informa als presents quines són les persones que representaran 
els diferents sectors presents en el Ple llegint el seus noms i llinatges. També 
explica que, pel que fa a la representació de l’alumnat, queden dos places (titular 
i suplent) sense nomenar. 
 
 

Representats del professorat dels nivells educatius de l’ensenyament no 
universitari: 

Titular Suplent Sindicat 
Joana Tur Planells Edelmiro Fernández Otero Stei 
Àngels Martínez Corderas Margalida Rosselló Sanz Stei 
Juan José Cardona Riera pendent Stei 
Pablo Herràez Belenguer Cristina Tirvió Escales UGT 
Mario Miguel Devis Lujan Rafael Sancho Martínez CCOO 
Carolina Alcaraz Escandell Miquel Puigserver Sales ANPE 
Llanos Calvo García Águeda Rodríguez Molina Alternativa Docent 
 

Representants dels pares i mares d’alumnes: 

Titular Suplent 
Pepita Costa i Tur Pilar Galera Ramón 
José Sánchez Rubiño Vicente Bernabeu Tomás 
María Vicenta Gallart Lledó Lourdes Tur Serra 
Elisa Jiménez Costa Susana Toro Casado 
David Prats Chaigneau Maribel Rodríguez San Lorenzo 

 
Representants de l’alumnat de l’ensenyament no universitari: 

 
Neus Tur Marí Carolina Cardona Marty 
Altres dos, pendents de nomenar Pendent de nomenar 

 
 
Representants del personal d’Administració i serveis dels centres docents, 
(PAScd): 

Titular Suplent 
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Silvia Hernández Roig Rebeca López Ferrero 
Dolores Guijarro Guillén Sabino Aramburu Ceballos 

 

Representació del Consell Insular d’Eivissa: 

Titular Suplent 
Alberto Taranco Iriondo Joan Amorós Salinas 
Maria Isabel Reyes Sánchez Sandra Torres de Argila 

 
Representació de l’Administració educativa: 
 

Titular Suplent 
José Manuel Bar Cendón Carolina García Machancoses 

Margalida Ferrer Marí Teresa Bisquert Belmonte 
 
Representació de les entitats municipals (FELIB): 

Titular Suplent 
Ana Ribas Alonso José Juan Tur Cardona 

 
Representació de les organitzacions patronals (PIMEEF): 

Titular Suplent 
Estefania Guasch Brooks Mari Ángeles Marí Puig 

 
Representació de les organitzacions sindicals (OSAE � stei): 

Titular Suplent 
Pere Lomas Torres Loli Aparicio Aparicio 

 
Representació dels consells escolars municipals (un de cada municipi): 

Titular Suplent 
Eivissa  
Vicenta Mengual Llull Elena López Bonet 
Sant Joan  
Santiago Marí Torres Catalina Serra Boned 
Sant Josep  
Maria José Guisado Costa Elena Benlloch 
Santa Eulària  
Eduvigis Sánchez Meroño Ana Maria Costa Guasch 
Sant Antoni  
Francisco Tienda Pachón Pablo Valdés Cardona 
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Representació dels centres públics i privats: 

Titular Suplent 
Sector públic  
José Luis Casillas Navarro Ernesto Olariaga Rodríguez 
Sector privat  
Maria Luisa Roig Riera Josep Mollà Ferrer 

 
Representació de la UIB: 

Titular Suplent 
Joana Maria Seguí Pons Joan Frau Munar 

 
Representació de l’Associació Pitiüsa per la Renovació Pedagògica: 

Titular Suplent 
Gemma Tur Ferrer Isabel Ferrer Arabí 

 
Representació de les persones discapacitades a designar per la plataforma 
sociosanitària: 

Titular Suplent 
Esperanza Marquès Moral Enric Casanova Peiró 

 
 
Representació del CEPA (Escola d’Adults): 

Titular Suplent 
Mari Ángeles Méndez Bermúdez Daniel Cohen Schwartz 

 
Es postposa la renovació de les comissions fins que el tràmit dels nomenaments 
estigui completament enllestit i sigui oficial. 
 
 
2 – Aprovació, si s’escau, de l'acta del Ple anterior 
 
S’aprova l’acta del Ple anterior amb la següent esmena realitzada per la Sra. 
Ferrer: 
 
En el punt número 3,  Valoració per part del CEIE de la solució adoptada per la 
gestió de l’escoleta de Can Nebot, afegir el següent text: 
La Sra. Ferrer informa que s'estan estudiant totes les possibilitats per gestionar 
l'escoleta de Can Nebot, la prioritat és obrir l'escoleta el dia 1 de setembre de 
2019, per això s'elegirà l’opció que ens asseguri l'obertura. S'està valorant 
externalitzar els serveis o contractar el personal directament des de la 
Conselleria d'Educació i Universitat. Per poder fer una gestió pública de l'escoleta 
de Can Nebot, Funció Pública ha d'autoritzar obrir un borsí per contractar tècnics 
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superiors en educació infantil. Per a cobrir la plaça de directora o director de 
l'escoleta s'ha d'aprovar la convocatòria pública per cobrir la plaça en una 
comissió de serveis per a mestres d'Educació Infantil. Per tant, encara no hi ha 
una decisió definitiva presa. 
 
3 - Aprovació. si s'escau, de les memòries del CEIE dels anys 2017 i 2018 
 
Abans de l’aprovació la secretària explica que, una vegada revisades totes les 
actes que s’inclouen en les memòries, ha realitzat alguns canvis de forma en el 
text amb l’objectiu d’utilitzar un  llenguatge més equitatiu en la seua redacció. En 
la part dels absents, ha eliminat els noms dels alumnes a partir del moment en 
que van comunicar el seu desig de deixar de ser representants ja que 
començaven una nova etapa en els seus estudis fora de l’illa d’Eivissa. 
A continuació s’aproven les memòries dels anys 2017 i 2018 sense cap esmena. 
 
4- Projectes per aquest any (Banc de sang, difusió Erasmus, mapa escolar, 
ponències especialitzades) 
 
Projecte de Donació de sang als centres educatius: 
El Sr. Taranco explica als presents en què consisteix el projecte, destacant que 
és una activitat molt interessant tant a nivell curricular com interdisciplinar, ja que 
treballa les competències socials relacionades amb els serveis a la comunitat i 
reforça la interrelació entre els centres educatius i el territori on es troben. 
Explica que, per a realitzar el projecte, s’ha posat en contacte amb el Banc de 
Sang de les Illes Balears (tant a Eivissa com a Mallorca) i que han acollit molt bé 
la proposta. També s’ha tractat amb la Conselleria d’Educació per comprovar la 
seua viabilitat i si es pot fer en horari lectiu. 
S’obre el debat al respecte. El Sr. Herráez pensa que es molt bona idea i que es 
podria pensar en estendre-la als CEIP i EI. El Sr. Taranco hi està d’acord i reforça 
el caràcter participatiu de les famílies en aquestes etapes educatives. Explica 
també que per a organitzar l’activitat es podria formar una comissió específica 
temporal i demana als assistents interessats que ho facin saber a la secretària 
durant aquest ple o al final del mateix. Aquesta comissió podria estudiar la 
viabilitat d’estendre el projecte a altes etapes educatives. 
La Sra. Sánchez demana si s’ha pensat en el format de l’activitat i si hi participarà 
l’autobús del Banc de Sang. El Sr. Taranco explica que definir el format pot ser 
una de les activitats de la comissió específica temporal i que no es farà amb 
l’autobús perquè el propi Banc de Sang ha oferit la possibilitat de preparar durant 
l’activitat un aula en els centres educatius que servirà com a sala de donacions. 
Sobre les dates exposa que s’han de determinar però es podria fer durant dies 
especials com el Dia del Centre o en les Jornades de Portes Obertes. 
La Sra. Hernández explica que activitats similars s’han realitzat a l’EOI i que han 
tingut molt bona acollida. 
Per acabar el president demana al plenari la seua aprovació per a portar 
endavant el projecte i aquest s’aprova per unanimitat. 
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Difusió dels projectes Erasmus: 
El Sr. Taranco explica que molts de centres de l’illa porten a terme projectes dins 
del Programa Erasmus i que un punt important és la difusió d’aquestes activitats 
tant dins com fora de la comunitat educativa. Pensa que el CEIE podria oferir la 
seua col·laboració als centres per a organitzar una jornada de difusió i aquesta 
es podria portar a terme durant el proper curs escolar. Per  això caldria contactar 
amb els centres, a partir del mes de setembre, i fer la jornada de difusió, per 
exemple, durant els mesos d’abril i/o maig. 
Explica que tant el projecte del Banc de Sang com aquest, a més dels seus 
objectius específics, poden servir per a donar a conèixer el CEIE. També proposa 
crear una comissió específica temporal per tal d’organitzar el projecte i demana 
als assistents interessats que ho facin saber a la secretària durant el ple o al final 
del mateix. A continuació demana al plenari la seua aprovació per portar-lo 
endavant. La proposta s’aprova per unanimitat. 
 
Ponència sobre Mapa Escolar: 
El president explica que des de la Delegació Territorial d’Educació s’està 
treballant en el mapa escolar i que està previst que la Delegada Territorial, Sra. 
Margalida Ferrer, pugi explicar aquesta feina durant el proper ple del CEIE previst 
pel dia 29 de maig. A continuació pren la paraula la Sra. Ferrer i explica que des 
de fa temps treballen en recollir informació variada i necessària per a la redacció 
del mapa escolar. Aprofita per demanar la participació dels membres del CEIE 
perquè aportin idees i informació al respecte. 
S’obre el debat i la Sra. Mengual opina que, des del punt de vista de les 
infraestructures, caldria considerar que la seu de la Conselleria d’Educació a 
Eivissa és molt reduïda i que això obliga a dividir i separar els seus serveis en 
diferents centres. Creu que la Conselleria d’Educació hauria de tenir un edifici 
més gros per  donar cabuda a tots els seus serveis i departaments. Sobre aquest 
mateix tema, la Sra. Ferrer li dona la raó i explica que necessiten més espai, 
especialment ara que alguns serveis com l’IBISEC han augmentat de personal i 
se n’han creat de nous com el Servei de Riscos Laborals. 
  
Ponència a càrrec del Sr. Carlos Meléndez: 
Aquesta ponència teòricament estava prevista per avui però finalment s’ha 
postposat ja que el Sr. Meléndez així ho va demanar. Està previst fer-la durant el 
proper ple. 
Sobre la data del proper ple, dia 29 de maig, la Sra. Sánchez explica que 
coincideix amb el Ple del Consell Escolar Municipal de Sta. Eulària. La secretària 
proposa parlar amb els membres de la Comissió Permanent per a saber si es pot 
canviar de data. Si és així informarà a tothom a través el correu electrònic. 
 
5 – Informació del president 
El president explica que s’ha rebut un correu electrònic de l’escola d’Art on 
s’explica que tenen alumnes TEA que, malgrat han superat el curs sense 
entrebancs, tenen problemes per trobar una empresa on realitzar les seues 
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pràctiques. Aprofitant l’àmplia representativitat dels presents, demana als 
assistents si el ple del CEIE  pot oferir qualque tipus d’ajuda. 
El Sr. Herráez hi està d’acord però recorda que són els tutors/es dels mòduls els 
encarregats de posar-se en contacte amb les empreses i buscar els lloc on 
l’alumnat pot realitzar les seues pràctiques. Per altra banda afegeix que moltes 
empreses no entenen la tipologia específica de l’alumnat amb TEA ja que 
necessiten entorns molt controlats i, a més a més, molts d’empresaris no entenen 
en què consisteixen les pràctiques i que aquest alumnat en pràctiques no pot ser 
considerat com un treballador ordinari. La Sra. Martínez explica que fa anys 
existia un servei (no recorda si estava vinculava a un conveni entre conselleria i 
serveis socials) que es dedicava a donar suport a aquest alumnat en pràctiques. 
La Sra. Mengual afegeix que fa uns dies va assistir a unes Jornades per la 
Inclusió on una empresa de Barcelona va explicar que es dediquen a donar 
suport i tutoritzar l’alumnat en pràctiques  i que aquest seguiment e tipus més 
personal ajuda a finalitzar amb èxit aquest període de pràctiques. 
La Sra. Ferrer explica que, en cada centre, els tutors/es són els encarregats de 
buscar el perfil d’empresa adient per a cada alumne/a, malgrat tot, una vegada 
assabentada del problema parlarà amb el director del centre i amb Règim 
Especial per mirar de trobar una solució. La Sra. Corderas també suggereix que 
es podria contactar amb empreses especialitzades com la ONCE ja que 
aquestes tenen seccions especialitzades en buscar feina depenent de la 
tipologia de l’alumnat. 
A continuació de Sr. Taranco exposa que ens acostam a les eleccions i per tant 
als darrers dies dels nostres nomenaments. Per la seua part explica que, després 
de les eleccions, si els equips canvien, demanarà reunions amb els nous 
responsables per a presentar i explicar què és el CEIE reforçant la seua identitat 
apartidista i de servei a la comunitat educativa. Per altra banda resalta que 
l’espera dels nous nomenaments que poden ser realitzats després de les 
eleccions no haurien d’aturar el calendari normal del CEIE. 
 
6 - Torn obert 
La Sra. Sánchez demana al president si pot informar als present sobre les 
gestions que ha realitzat sobre Can Marines donant-li prèviament les gràcies per 
la seua feina sobre aquest tema. 
El Sr. Taranco explica que aquestes darreres setmanes s’han organitzat una 
sèrie de reunions amb l’actual conseller de medi ambient del Consell d’Eivissa, 
Sr. Gonzalo Juan, on també han participat la regidora de cultura de l’Ajuntament 
de Sta. Eulària, Sra. Ana Costa, i la directora del CIFP de Can Marines., Sra. 
Pepita Costa. L’objectiu era obtenir informació sobre la futura construcció d’una 
nau industrial en el recinte de Can Marines que ha de servir per ampliar els 
cursos de formació marítimo-pesquera. En el seu dia el Consell d’Eivissa es va 
comprometre a construir una nova nau i la Conselleria d’Educació del Govern 
Balear posteriorment havia de dotar-la i equipar-la. A dia d’avui pareix que la 
redacció del projecte de construcció està en marxa però no estarà finalitzat per 
al proper curs escolar. Per altra banda afegeix que aquesta reunió va servir per 
a constatar els autèntics equilibris que realitza la directora del centre per poder 
portar a terme les iniciatives que desenvolupen ja que ha de gestionar i tractar 
amb moltes administracions. 
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La Sra. Sánchez explica que, mentre la nau no estigui construïda, també es 
podria estudiar la possibilitat de llogar un local en el port encara que pareix difícil 
degut als requisits que aquesta instal·lació necessita i la Sra. Ferrer explica que 
el director insular d’agricultura, Sr. Vicent Tur, estava encarregat del tema i és la 
persona més indicada ja que segurament té informació actualitzada. 
A continuació la Sra. Sánchez explica que, sobre el futur centre de primària de 
Sta. Eulària, la documentació torna a estar a la Comissió de Balear de medi 
ambient perquè s’havien de realitzar subsanacions i la Sra. Ferrer afegeix que 
són temes urbanístics. 
Sobre altres temes, la secretària explica que, degut al retard en la tramitació dels 
nomenaments per part del Consell d’Eivissa, durant un ple anterior es va aprovar 
que, malgrat que per part del Consell d’Eivissa aquests nomenaments no fossin 
oficials, des del CEIE es considerarien actius des del moment de rebre'ls. 
L’objectiu d’aquesta decisió va ser donar eficiència i facilitar la participació de 
totes les administracions i grups representats en el ple del CEIE. Afegeix que 
aquesta decisió hauria de constar en acta i demana als presents la seua 
aprovació. La proposta s’aprova per unanimitat. 
També explica que des del Consell Escolar de Mallorca ham rebut un correu 
electrònic amb informació sobre unes Jornades d’Escola en Llengua Catalana 
amb Projecte Plurilingüe que es celebraran a tota Balears i a Eivissa estan 
previstes pel 16 de novembre. Dona informació al respecte (entitats 
organitzadores, ponències i ponents) i demana si, entre el presents, hi ha 
qualque persona interessada en participar en la seua organització li faci saber 
durant el ple o amb posterioritat. 
Acord presos: 

• S’aprova l’acta del ple anterior amb l’esmena de la Sra. Margalida Ferrer, 
• S’aproven les memòries dels anys 2017 i 2018 sense cap esmena, 
• S’aprova seguir endavant amb el projecte de Donació de Sang i crear una 

comissió específica temporal per a organitzar-lo, 
• S’aprova seguir endavant amb el projecte de Difusió dels Programes 

Erasmus i crear una comissió específica temporal per a organitzar-lo, 
• S’aprova que, al marge de la seua aprovació oficial per part del Consell 

Insular d’Eivissa, el CEIE considerarà actius i amb capacitat d’assistència 
i participació al ple, als membres designats per les entitats i grups que en 
formen part des del moment en que aquestes notificacions de canvi es 
rebin en el CEIE. 

 
Sense més punts a tractar la reunió acaba quan són les 20:50 h. 

 
Acta de la sessió del Ple del Consell Escolar Insular d’Eivissa de dia 5 de 
juny de 2019 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 34 
Caràcter: ordinària 
Data: 05 de juny de 2019 
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Horari: 19:00 h. 
Lloc: Saló de plens de l’Ajuntament de Sant Joan 
 
Assistents: 

• Sra. Carolina Alcaraz Escandell, consellera representant de professorat 
d’ensenyament no universitari 

• Sra. Llanos Calvo García, consellera suplent representant de professorat 
d’ensenyament no universitari 

• Sr. José Luis Casillas Navarro conseller representant dels centres 
educatius públics 

• Sra. Pepita Costa i Tur, consellera representant de la FAPA 
• Sr. Mario Miguel Devis Luján, conseller representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
• Sra. Margalida Ferrer Marí, consellera representant de l’Administració 

Educativa 
• Sra. Lourdes Tur Serra, consellera representant de la FAPA 
• Sr. Pablo Herráez Belenguer, conseller representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
• Sr. Santiago Marí Torres, conseller representant del CEM de Sant Joan 
• Sra. Esperanza Marquès Moral, consellera representant de la plataforma 

sociosanitària 
• Sra. Àngels Martínez Corderas, consellera representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
• Sra. Vicenta Mengual Llull, consellera representant del CEM d’Eivissa 
• Sr. David Prats Chaigneau, conseller representant de la FAPA 
• Sra. Maria Isabel Reyes Sánchez, consellera representant del Consell 

d’Eivissa 
• Sra. Eduvigis Sánchez Meroño, consellera representant del CEM de Sta. 

Eulària 
• Sra. Susana Toro Casado, consellera representant de la FAPA 
• Sr. Alberto Taranco Iriondo, president 

 
 
Excusen la seua absència: 

• Sr. Daniel Cohen Schwartz, conseller representant del CEPA 
• Sr. Pere Lomas Torres, conseller representant de les organitzacions 

sindicals 
• Sra. Joana Maria Seguí Pons, consellera representant de la UIB 
• Sra. Joana Tur Planells, consellera representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
 
Absents: 

• Sr. José Manuel Bar Cendón, conseller representant de l’Administració 
Educativa 

• Sr. Juan José Cardona Riera, conseller representant de professorat 
d’ensenyament no universitari 



Consell Escolar Insular d’Eivissa – Memòria 2019 

(Pendent	de	revisió	ortogràfica	i	d’estil)  

• Sra. Estefania Guasch Brooks, consellera representant de la PIMEEF 
• Sra. Maria José Guisado Costa, consellera representant del CEM de Sant 

Josep 
• Sra. Dolores Guijarro Guillén, consellera representant del personal 

d’Administració i serveis dels centres docents, (PAScd) 
• Sra. Silvia Hernández Roig, com a representant del personal 

d’Administració i serveis dels centres docents, (PAScd) 
• Sra. Elisa Jiménez Costa, consellera representant de la FAPA 
• Sra. Ana Ribas Alonso, consellera representant de la FELIB 
• Sra. Maria Luisa Roig Riera, consellera representant dels centres privats 
• Sr. Francisco Tienda Pachón, conseller representant del CEM de Sant 

Antoni 
• Sra. Gemma Tur Ferrer, consellera representant de l’Associació Pitiüsa 

per la Renovació Pedagògica 
• Sra. Neus Tur Marí, consellera representant de l’alumnat 

 
Secretària: 

• Sra. Maria Soledad Torres Martín. 
 
 
 
ORDRE DEL DIA: 
  
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta del ple anterior 
2. Aprovació del pressupost del CEIE per a l’any 2020 
3. Ponència a càrrec de la Comissió Tècnica: grup de coordinadors de 
treball en xarxa interinstitucional 
4. Ponència a càrrec de la Delegada Territorial d'Educació, Sra. Margalida 
Ferrer, sobre mapa escolar 
5. Informació del president 
6. Torn obert 

La reunió comença amb la introducció del President, Sr. Alberto Taranco, que 
anuncia als presents que, per part de la FAPA també assistirà a la reunió la Sra. 
Irene Ripoll. També demana que, donada l’absència dels ponents que havien de 
desenvolupar el punt 3 de l’ordre del dia, es faci un canvi en aquest, de forma 
que s’elimini el punt 3. Els presents estan d’acord i es dona començament al ple. 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ I ACORDS: 
 
1 – Aprovació, si s’escau, de l'acta del Ple anterior 
S’aprova l’acta del Ple anterior sense cap esmena. 
 
2 – Aprovació del pressupost del CEIE per a l’any 2020 



Consell Escolar Insular d’Eivissa – Memòria 2019 

(Pendent	de	revisió	ortogràfica	i	d’estil)  

Una vegada presentat el pressupost que havia estat enviat juntament amb la 
convocatòria d’aquest ple. La proposta s'aprova per unanimitat quedant el 
pressupost de la següent manera: 
 
Despesa d’indemnitzacions per assistència als membres del 
Consell Escolar Insular 10.770 

Despesa per publicacions: memòries, informe ISE, etc.       400 
Despesa per la celebració de jornades i conferències       800 
Despesa corrent       250 
Despeses vàries       250 
TOTAL 12.470 € 

 
Reunions previstes: 

• CP del CEIE: 9 membres x 4 reunions (30 euros/reunió) ……….. 1.080 € 
• Ple del CEIE: 35 membres x 4 plens del CEIE (30 euros/ple) ….. 4.200 € 
• Comissions específiques …………………:…………...................... 5.490 € 

SUBTOTAL ……………::::……… 10.770 € 
 
Una còpia d’aquest pressupost es farà arribar al Conseller d’Educació del Consell 
d’Eivissa per a que sigui inclòs en els pressupostos de l’any vinent. 
 
3- Ponència a càrrec de la Delegada Territorial d'Educació, Sra. Margalida 
Ferrer 
A continuació la Delegada Territorial d’Educació, Sra. Margalida Ferrer, exposa 
de forma detallada la documentació recollida i que serà la base del futur Mapa 
Escolar de l’illa d’Eivissa. Una vegada realitzada l’exposició s’obre el debat i els 
presents fan les seues aportacions. Es destaca la zonificació, que s’ha realitzat 
pensant en facilitar l'accés als centres més pròxims per part dels estudiants i les 
seues famílies. Sobre aquest punt el Sr. Devis pensa que la zonificació és 
adequada però que caldria fugir de les zonificacions de caire més municipal ja 
que l’alumnat moltes vegades no es distribueix segons el seu municipi d’origen 
sinó segons l’oferta educativa i els seus interessos formatius. 
Sobre la distribució i nombre de centres educatius i la relació entre CEIP i IES, 
el Sr. Casillas afegeix que un bon mapa escolar ha de planificar el considerable 
augment que ha sofert la població d’Eivissa, de forma que en els darrers anys ha 
augmentat el número de CEIP i que això s’haurà d’estendre a mig/curt termini en 
la construcció de nous IES. 
Els presents donen l’enhorabona a la Delegada Territorial per l’exhaustiva feina 
feta i aprofiten per  demanar que aquestes dades es facin arribar als components 
del ple del CEIE. 
 
4 – Informació del president 
El Sr. Alberto Taranco explica les novetats referents al projecte Escola Gota a 
Gota. La comissió que treballa aquest tema s’ha reunit amb representants del 
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Banc de Sang i Teixits de les Illes Balears que estan molt interessats i han aportat 
molta informació per a poder preparar la proposta als centres. Durant la reunió 
es va elaborar un calendari que inclou l’enviament d’una carta de presentació als 
centres de secundària juntament amb una explicació del projecte. Aquest 
enviament està previst per a principis del mes de setembre. 
Pel que fa al programa de difusió dels projectes Erasmus, també s’han fet els 
primers contactes amb els departaments encarregats d’aquest tema en el 
Govern Balear i també està previst enviar una sèrie de correus electrònics als 
centres de primària i secundària per informar sobre el projecte. 
 
6 - Torn obert 
La Sra. Reyes informa als presents que, a petició de la Comissió 0-3, la 
Conselleria d’Educació i Universitat ha obert una línia de beques de menjador i 
que aquestes inclouen per primera vegada ajuts econòmics per als infants de les 
escoletes. Explica també que el procediment de petició de beques per part de 
les famílies interessades s’ha de gestionar a través del Gestib i que, atès que les 
escoletes públiques d’Eivissa depenen del Consell i dels Ajuntaments, aquestes 
institucions han de signar un conveni amb el Govern Balear. Explica també que 
la gestió està essent complexa per a les escoletes i que seria interessant poder 
comptar amb un tècnic de la conselleria que donés suport als dubtes que van 
sorgint.  A més a més, els convenis encara no estan signats i les dates per 
demanar les beques són molt tancades i reduïdes, per tant creu que moltes 
famílies no arribaran a temps per poder demanar-les. 
Pren la paraula la Sra. Sánchez, referent als programes que desenvolupa la UIB 
com Ciència per a tothom, Estalmat i MENTORiment i que es realitzen 
bàsicament a l’illa de Mallorca. Opina que s’hauria de fer una petició formal a la 
UIB per a demanar que també es facin a la resta d’illes i així afavorir la 
participació. Sobre aquest punt, el Sr. Herráez explica que aquesta petició es va 
fer a la direcció general responsable i que aquesta va respondre que estudiaria 
la petició una vegada que aquests programes estiguin més establerts, ja que es 
troben en els seus primers anys de funcionament. 
Sobre el mapa escolar explicat en el punt 3 d’aquest ple, la Sra. Martínez opina 
que s’ha de treballar per intentar augmentar el nombre d’escoletes autoritzades. 
Pel que fa als centres d'educació especial que s’han obert aquests darrers anys 
pensa que, malgrat siguin necessaris, sempre s’ha d’anar cap a l’escolarització 
pública d’aquest alumnat i demana a la delegada territorial si es pensa treballar 
al respecte. La Sra. Ferrer explica que l’objectiu és treballar cap a la inclusió 
d’aquest alumnat en centres públics. Sobre les aules UEECO que s’han fet en 
els centres de nova construcció, la Sra. Martínez explica que no són pràctiques 
ja que moltes vegades la seua mida reduïda no permet desenvolupar algunes 
activitats. Opina que s’’ha de consultar als especialistes abans de definir quina 
serà la configuració final d’aquests espais. 
Finalment la Sra. Eduvigis Sánchez pren la paraula per informar als assistents 
que deixarà de ser consellera del CEIE. Explica que ha format part del Consell 
Escolar Insular des de l’any 2008 fent les seues aportacions i que espera haver 
pogut aportar el seu granet d’arena. Destaca l’ambient de companyonia viscut 
durant tot aquest període i agraeix als senyors Marí i Taranco, presidents dels 
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CEIE anterior i actual respectivament, i a la resta de representants la seua feina 
durant aquests anys. 
Tanca la sessió el Sr. Taranco agraint a la Sra. Sánchez la seua feina i motivació 
durant aquests anys i sense més punts a tractar, la reunió es tanca quan són les 
21:22 h. 
 
Acord presos: 

• S’aprova l’acta del ple anterior, 
• S’aprova el pressupost  del CEIE per a l’any 2020 

 
 
 
Acta de la sessió del Ple del Consell Escolar Insular d’Eivissa de dia 23 
d’octubre de 2019 
Identificació de la sessió 
Núm.: 35 
Caràcter: ordinària 
Data: 23 d’octubre de 2019 
Horari: 19:00 h (segona convocatòria) 
Lloc: Saló de plens de l’Ajuntament de Sant Josep 
 
Assistents: 

• Sra. Carolina Alcaraz Escandell, consellera representant de professorat 
d’ensenyament no universitari 

• Sr. José Manuel Bar Cendón, conseller representant de l’Administració 
Educativa 

• Sra. Noemí Boned Pachón, consellera representant del CEM de Sant 
Josep 

• Sr. José Luis Casillas Navarro conseller representant dels centres 
educatius públics 

• Sra. Pepita Costa i Tur, consellera representant de la FAPA 
• Sr. Mario Miguel Devis Luján, conseller representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
• Sra. Marisol Ferrer Ferrer, consellera representant del CEM de Sta. 

Eulària 
• Sra. Margalida Ferrer Marí, consellera representant de l’Administració 

Educativa 
• Sra. Maria Vicenta Gallart Lledó, consellera representant de la FAPA 
• Sra. Dolores Guijarro Guillén, consellera representant del personal 

d’Administració i serveis dels centres docents, (PAScd) 
• Sra. Silvia Hernández Roig, com a representant del personal 

d’Administració i serveis dels centres docents, (PAScd) 
• Sr. Pablo Herráez Belenguer, conseller representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
• Sra. Irene Ripoll Hazell, consellera representant de la FAPA 
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• Sr. Pere Lomas Torres, conseller representant de les organitzacions 
sindicals 

• Sr. Santiago Marí Torres, conseller representant del CEM de Sant Joan 
• Sra. Esperanza Marquès Moral, consellera representant de la plataforma 

sociosanitària 
• Sra. Àngels Martínez Corderas, consellera representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
• Sra. Ana Maria Torres Martín, consellera representant de la FAPA 
• Sra. Maria Ramón Boned, consellera representant del CEM de Sant 

Antoni 
• Sra. Maria Isabel Reyes Sánchez, consellera representant del Consell 

d’Eivissa 
• Sra. Águeda Rodríguez Molina, consellera suplent representant de 

professorat d’ensenyament no universitari 
• Sr. Alberto Taranco Iriondo, president 
• Sra. Joana Tur Planells, consellera representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
 
Excusen la seua absència: 

• Sra. Carmen Boned Verdera, consellera representant del CEM d’Eivissa 
• Sr. David Prats Chaigneau, conseller representant de la FAPA 
• Sra. Joana Maria Seguí Pons, consellera representant de la UIB 

 
Absents: 

• Sr. Juan José Cardona Riera, conseller representant de professorat 
d’ensenyament no universitari 

• Sra. Estefania Guasch Brooks, consellera representant de la PIMEEF 
• Sr. Tomeu Planells, conseller representant del CEPA 
• Sra. Ana Ribas Alonso, consellera representant de la FELIB 
• Maria Luisa Roig Riera, consellera representant dels centres privats 
• Sra. Gemma Tur Ferrer, consellera representant de l’Associació Pitiüsa 

per la Renovació Pedagògica 
• Sra. Neus Tur Marí, consellera representant de l’alumnat 

 
Secretària: Sra. Maria Soledad Torres Martín. 
Durant una part del ple, assisteix com a convidat, el Sr. Miquel Costa, Director 
Insular de Cultura i Educació. 
 
ORDRE DEL DIA: 
   
1. Aprovació, si s’escau, l’acta del ple anterior 
2. Informació actualitzada sobre l'estat dels nomenaments dels membres 
del ple del CEIE i pressupost del CEIE per a l'any 2020 
3. Informació sobre els projectes del CEIE per al curs 2019-2020 
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4. Informació sobre el procès d'escolarització del curs 2019-2020 i sobre el 
començament de curs 
5. Torn obert 

 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ I ACORDS: 
Abans de començar la sessió el president explica als assistents que s’han rebut 
dos peticions per afegir nous punts a l’ordre del dia. El primer és una proposta 
dels representats del professorat en el que demanen afegir un punt on es debati 
la presència dels estudis de religió a les escoles públiques. El segon ha estat 
proposat pels representants del PAScd, la Sra. Hernández pren la paraula per a 
explicar als presents la seua petició on demanen poder donar informació al CEIE 
sobre la manca d’uns criteris oficials de dotació de personal PAScd als centres 
per part de la direcció general de Planificació i Ordenació de Centres. 
El president demana als presents si estan d’acord en afegir aquests nous punts 
a l’ordre del dia i la proposta s’accepta per unanimitat, per la qual cosa es 
comença la reunió i l’ordre del dia queda de la següent manera: 
 

1. Aprovació, si s’escau, l’acta del ple anterior 
2. Informació actualitzada sobre l'estat dels nomenaments dels membres 

del ple del CEIE i pressupost del CEIE per a l'any 2020 
3. Informació sobre els projectes del CEIE per al curs 2019-2020 
4. Informació sobre el procès d'escolarització del curs 2019-2020 i sobre el 

començament de curs 
5. Proposta del personal PAScd 
6. Proposta dels representants del professorat sobre els estudis de religió 
7. Torn obert 

 
1 – Aprovació, si s’escau, de l'acta del Ple anterior 
S’aprova l’acta del Ple anterior per unanimitat i sense cap esmena. 
En aquest punt la secretària aprofita per explicar i recordar als presents que les 
actes són un resum de les sessions i que aquestes, moltes vegades, contenen 
molta informació oral que és molt difícil de transcriure. Demana als assistents 
que si tenen interès especial en que les seues intervencions constin en acta, 
avisin abans o després de les seues intervencions i que sempre poden enviar 
per correu electrònic a la secretària el contingut exacte del que volen que 
aparegui en l’acta. 
 
2 – Informació actualitzada sobre l’estat dels nomenaments dels membres 
del Ple del CEIE i pressupost del CEIE per l’any 2020 
El president del CEIE, Sr. Taranco, explica als assistents els darrers 
esdeveniments sobre l’estat dels nomenaments. Aprofita aquest punt per explicar 
que, per la seua banda, forma part del CEIE com a representant del Consell 
d’Eivissa i que el seu nomenament finalitza en abril de 2020. D’aquesta manera 
ha posat el seu lloc com a representant del Consell a disposició del nou equip de 
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govern demanant un temps per a poder concloure les línies de treball 
començades com és el cas del projecte amb el Banc de Sang i Teixits de les Illes 
Balears. 
A continuació la secretària reparteix als presents un llistat on figura la composició 
actual dels membres del ple del CEIE i on s’indica si estan nomenats oficialment 
o no pel Consell d’Eivissa. Destaca que, d’un total de 35 representants, només 
vuit estan oficialment nomenats. La resta, sigui per la renovació de juliol de 2018 
que encara està en tràmit, sigui per petició expressa dels sectors que 
representen, estan a l’espera de ser oficialment nomenats o nomenades. També 
recorda que, atesa la durada dels tràmits de nomenament per part del Consell 
d’Eivissa, el ple del CEIE en una reunió anterior, va aprovar que les persones 
nomenades pels sectors representats en el CEIE es consideren amb plena 
representativitat en el moment en que arriba la petició al CEIE, al marge de la 
duració dels tràmits de nomenament oficial per part del Consell d’Eivissa. 
Sobre el  pressupost del CEIE per a l’any 2020, la secretària recorda que aquest 
pressupost va ser aprovat en la reunió de ple anterior i es va enviar per registre 
d’entrada al Conseller responsable del departament d’Educació i Cultura del 
Consell d’Eivissa. Atesos els canvis en l’equip de govern, des del CEIE van trobar 
adient tornar a lliurar per registre d’entrada el pressupost i així es va fer el mes 
de setembre de 2019. 
 
3- Informació sobre els projectes del CEIE per al curs 2019-2020 
El president explica l’estat en el que es troben els projectes aprovats per al curs 
2019-2020. El projecte Escola Gota a Gota que es realitza en col·laboració amb 
el Banc de Sang i Teixits de les Illes Balears està en marxa. Es va enviar la 
informació als centres i quatre n’estan interessats: IES Algarb, IES Quartó des 
Rei, IES Balàfia i IES Sant Agustí. El dilluns vinent s’organitzarà una reunió amb 
representants d’aquests centres i del Banc de Sang per a començar a organitzar 
l’activitat. 
El projecte sobre la trobada de centres amb projectes Erasmus segueix a 
l’espera. El president explica que, atès el possible canvi en la seua representació, 
ha decidit no començar-lo per no deixar-lo sense acabar i que sigui la nova 
presidència l’encarregada de portar-lo a terme. 
Pel que fa a la compareixença de representants de la comissió interinstitucional 
formada per sanitat, serveis socials, menors, educació, etc. s’ha enviat un correu 
electrònic a les persones que  formen part d’aquesta comissió proposant que 
participin en un ple i demanant diferents possibilitats de dates. Estam a l’espera 
de resposta. 
Sobre aquest punt la Sra. Pepita Costa afegeix que és difícil establir els primers 
contactes atès que no hi ha interlocutors definits. 
 
4- Informació sobre el procés d’escolarització del curs 2019-2020 i sobre el 
començament de curs 
El president comença aquest punt recordant als presents el caràcter apartidista 
del CEIE i prega als assistents que les seues intervencions siguin breus i 
constructives. 
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A continuació, pren la paraula la delegada d’educació, Sra. Margalida  Ferrer, 
que explica que la tendència a l’augment del nostre alumnat segueix. Cada any 
l’alumnat augmenta i, per tant, augmenten les necessitats. En total, a les escoles 
públiques, concertades i privades de l’illa d’Eivissa, tenim 20.765 alumnes, 
mentre que el curs passat eren 20.376.  D’aquestes places es van oferir 1.231 a 
4t d’infantil i actualment tenim matriculats 1.314 alumnes. 
A les previsions que es van fer des de la delegació d’educació, amb els padrons 
municipals, ja es va detectar que serien necessaris tres o quatre grups més de 
4t d’EI, però fins el procés d’admissió amb el nombre real de sol·licituds 
presentades no es van crear els quatre grups que es necessitaven per donar 
resposta  a les necessitats. 
A Infantil s’ha creat un  grup a Vila, un a Sant Antoni, un a Sta Eulària i un quart 
a Sant Jordi.  Aquest constant augment en el nombre d’alumnes ocasiona que 
s’augmentin els grups, a Primària s’ha creat un grup més a 3r EP a  Sant Josep. 
 
La Sra. Ferrer segueix les explicacions que es recolzen en les següents taules 
(les dades inclouen Formentera): 

 
 
 
Alumnat dels nivells ESO i batxillerat en centres públics, privats concertats i 
privats (en data 8/10/19): 
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Alumnat de nivell FP bàsica en centres públics (en data 11/10/19): 
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Alumnat de nivell FP de grau mitjà en centres públics (en data 11/10/19): 
 

 
 
 
 
 
Alumnat de nivell FP de grau mitjà en centres públics (en data 11/10/19): 

 
 
Sobre les novetats d’aquest curs, la Sra. Ferrer, destaca les següents: l’equip 
d’inspecció educativa ha augmentat en dos nous inspectors (actualment són 
quatre), pel que fa al professorat aquest curs s’han contractat 50 professors, 
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professores i mestres més i també ha començat una tècnica de coeducació (a 
través d’un conveni amb IBdona) que donarà suport als centres. Pel que fa a 
altres serveis, des de fa dos cursos comptam amb tres ATE més i s’ha invertit en 
equips específics,  EADISOC, EAC, SAED. Tenim una PT més a l’EADISOC i 
també tenim PT que van als centres. Malgrat tot, recorda que cada any augmenta 
el nombre d’alumnes amb qualque tipus de perfil que requereix ajut específic. 
S’ha format un nou equip específic ECLA, que ha començat a Mallorca i venen 
a Eivissa per fer assessorament i tenim una nova UVAI per alumnat TEA amb 
AMADIBA. També s’ha posat en marxa l’escoleta de Can Nebot per alumnat 0-
3. 
Pel que fa a les ràtios la majoria dels grups d’infantil tenen entre 20 i 22 alumnes 
excepte qualque grup a Sta Eulària i Sant Josep que tenen 25 alumnes. En 
secundària les ràtios es respecten excepte casos específics i a grups molt 
concrets. 
La Sra. Costa demana a la Delegada d’Educació si queden places de professorat 
per cobrir i la  Sra. Ferrer explica que encara queden algunes que s’intenten 
cobrir amb l’apertura de les llistes per a professorat interí. S’ha obert una 
convocatòria extraordinària el 27 de setembre i el termini per apuntar-se era de 
l’1 al 10 d’octubre. El Sr. Herráez comenta que seria important poder mantenir 
les llistes obertes durant tot l’any i la Sra. Ferrer explica que s’està estudiant 
aquesta possibilitat. 
  
S’obre el torn de paraula i la Sra. Martínez demana a la Delegada Territorial 
informació sobre els equips d’atenció a la diversitat en els grups d’educació 
postobligatòria i sobre la possibilitat d'accés a les aules que tenen les unitats de 
serveis com les UVAI. La Sra. Ferrer explica que, segons normativa, en aquests 
nivells no es poden realitzar adaptacions significatives però sí es fan d'accés i el 
Sr. Bar afegeix que aquestes unitats poden accedir a les aules per fer orientació 
directa sempre que es consideri necessari. 
El Sr. Taranco demana informació sobre els ajuts econòmics per l’alumnat que 
no pot fer graus superiors a Eivissa. La Sra. Ferrer explica que existeixen ajuts 
per part de quasi totes les administracions i que són els mateixos que s’ofereixen 
a l’alumnat universitari. Sobre aquest punt la Sra. Tur exposa que pot donar-se 
el cas que l’alumnat d’Eivissa no tingui les mateixes oportunitats per accedir a un 
grau superior fora de l’illa ja que la puntuació d'accés als centres dona punts 
extra a l’alumnat que ha cursat estudis anteriors en el mateix centre. 
La Sra. Ripoll demana a la Delegada si el personal ATE és proporcional a les 
necessitats que tenen els centres i l’alumnat i què es podria fer per millorar la 
situació. També demana sobre els serveis UVAI i la diferència que hi ha en 
aquests serveis en comparació amb l’illa de Mallorca on els serveis són més 
continus i intensos. Pel que fa a la primera pregunta, la Sra. Ferrer explica quines 
són les funcions del personal ATE, que estan publicades a la pàgina web del 
SAD, i són les que s’apliquen per dotar d’aquest recurs als centres si  es 
compleixen els criteris establerts. Explica que una ATE no és la resposta per a 
qualsevol problema, s’han de perfilar bé les necessitats de l’alumnat i dotar dels 
recursos necessaris: PT, AL, ATE ... segons les necessitats específiques. Així i 
tot, hi ha centres que  sol·liciten més recursos. Actualment aquesta necessitat 
s’intenta compensar amb altres serveis i equips docents específics. Sobre els 
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serveis de les UVAI reconeix la diferència en el servei i que cal millorar. Sobre 
aquest darrer punt el Sr. Taranco explica que és veritat i que és un punt reiteratiu 
que ha sorgit en totes les reunions amb el conseller, Sr. Martí March. Opina que 
si no es poden reforçar els recursos humans, mentre s’espera la millora, 
s’haurien de reforçar els recursos materials. 
La Sra. Marqués demana si està aprovada la formació d’equips de detecció 
d’altes capacitats i la Sra. Guisado explica als assistents que li consta que 
existeixen quatre places d’ATE creades i dotades en espera de ser ocupades. 
A continuació s’inicia un debat sobre el personal PT que s’està enviant als 
centres de primària i quins són els criteris que serveixen per decidir on es destina 
aquest personal de reforç. La Sra. Ferrer explica que el criteri bàsic són les ACI 
significatives però es vol revisar ja que considera que aquest criteri no és real i 
existeixen centres amb necessitats de professorat de reforç perquè tenen molt 
d’alumnat amb característiques diferents que també necessiten suport i alhora 
no presenten un elevat nombre d’ACI. 
A continuació s’atura la sessió per donar la benvinguda al Sr. Miquel Costa, 
Director Insular de Cultura i Educació, el Sr. Costa es presenta i dona les gràcies 
al CEIE per convidar-lo al ple. Explica que l’educació és un dels eixos prioritaris 
del seu departament i el Consell Insular comparteix feina, recursos i prioritats 
amb els CEIE i aprofita per posar el Consell d’Eivissa a disposició del CEIE. 
Segueix la seua intervenció donant l’enhorabona per la feina feta i deixa la reunió 
desitjant als assistents força per seguir endavant. 
Es segueix la reunió i pren la paraula el Sr. Casillas. Explica que a Mallorca s’ha 
celebrat una mesa de directors de centres i que s’ha plantejat la necessitat de 
fer una proposta per augmentar la plantilla a primària ja que és clau per poder 
gestionar, entre d’altres, l’augment progressiu de les ràtios i els problemes de 
conducta de l’alumnat. Incideix en el tema de la dotació dels centres per a tractar 
l’alumnat amb trastorns greus de conducta i trastorns emocionals ja que 
necessiten molta atenció i haurien de comptar dins dels criteris que defineixen 
l’augment del personal en els centres. 
 
5- Proposta personal PAScd 
Pren la paraula la Sra. Hernández i explica que, malgrat aquests darrers anys 
s’ha augmentat el personal administratiu a primària, falten criteris definits que 
regulin quines han de ser les dotacions generals del personal PAScd en els 
centres. Explica que han plantejat el tema a la Conselleria i pareix que aquests 
criteris no estan clars i poden variar segons el que finalment determini la 
Conselleria. La situació és greu i el personal suporta d’una elevada càrrega de 
feina que finalment deriva en un mal servei a les famílies i a l’alumnat. El tema 
és especialment greu en el personal de neteja. 
La Sra. Ferrer explica que creu que es va començar a redactar un esborrany per 
a definir aquests criteris i que demanarà informació a la Conselleria. 
Sobre el personal administratiu, la Sra. Ripoll pensa que tampoc existeix un criteri 
clar que defineixi quins centres comptaran amb aquest personal i que s’ha 
d’augmentar i la Sra. Ferrer afegeix que la contractació estarà aturada fins gener 
de 2020. 
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La Sra. Guijarro aprofita la presència en el ple dels representants dels municipis 
de Sant Joan i Sta Eulària per a demanar per què, a diferència de la resta de 
municipis, els CEIP d’aquests municipis no tenen conserges. Considera que 
caldria que tothom tingués el mateix tracte independentment del municipi on 
resideixi. El Sr. Marí, representant del CEM de Sant Joan, explica que comptar 
amb un conserge a cada centre suposaria una despesa important que 
l’ajuntament no pot assumir i la Sra. Ferrer, representant del CEM de Sta. Eulària, 
explica que al seu municipi totes les escoles tenen personal de manteniment que 
realitza funcions de conserge. Finalment la Sra. Guijarro explica que realitzar el 
manteniment dels centres no és funció dels conserges i el Sr. Casillas pensa que 
caldria demanar a la conselleria més transparència en els criteris d’adjudicació 
del personal no docent. 
Finalment, s’acorda que els representants del sector PAScd redactaran un 
esborrany que enviaran al CEIE, una vegada s’hagi aprovat s’enviarà a la 
Conselleria. Per la seua banda, el proper dilluns, la secretària del CEIE enviarà 
als membres del ple l’escrit que els representants del PAScd van enviar i on es 
justifica afegir aquest punt a l’ordre del dia. 
 
 
 
6- Estudis de religió en l’escola pública 
El president del CEIE comença aquest punt explicant que aquesta petició es 
basa en el principi bàsic de que vivim en un estat aconfessional i que l’escola 
pública no hauria de suportar aquests tipus d’estudis que es poden realitzar, per 
tothom que així ho desitgi, fora de l’horari lectiu. S’obre el debat sobre l’estat de 
les matèries de religió als centres públics, la seua càrrega horària i la contribució 
de les notes d’aquestes assignatures a les mitjanes finals de cada curs. Per 
acabar el Sr. Devis llegeix un escrit sobre aquest mateix punt que es va aprovar 
en la Junta de personal docent que, en resum, explica que l’escola pública no ha 
de donar cabuda a ensenyaments religiosos de cap tipus. 
La Sra. Costa hi està d’acord amb les consideracions exposades i explica que 
aquesta és una petició que també es fa des de la confederació d’Associacions 
de mares i pares de Madrid. Aquesta confederació inclou famílies de confessions 
molt diferents però tenen clar que la religió ha de sortir de l’àmbit de les escoles 
públiques. 
La Sra. Tur explica que els representants del professorat proposen que el CEIE 
aprovi una resolució on s'especifiqui que l’escola pública ha de ser laica i que 
aquesta resolució es faci pública. 
Es vota la proposta amb el següent resultat: 
Vots a favor de fer un comunicat: 16 
Vots en contra de fer un comunicat: 0 
Abstencions: 6 
 
A continuació pren la paraula el Sr. Bar atès que desitja realitzar una explicació 
del seu vot. Exposa que, com a representant d’una administració no pot abstenir-
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se. Explica també que només pot estar d’acord amb el compliment de la llei 
mentre aquesta no estigui modificada. 
 
 
7 – Torn obert 
Per acabar la secretària informa als presents que s’ha rebut per correu electrònic 
una petició del sindicat UOB. Enviarà una còpia de l’escrit als membres del ple 
per a que la petició pugui ser tractada en el proper ple. 
 
Es tanca la sessió, quan són les 21:20 h amb els següents acords presos. 
 
Acord presos: 

• S’aprova l’acta del ple anterior, 
• Es redactarà una resolució per part del CEIE on s'especifiqui que l’escola 

pública ha de ser laica. Aquesta resolució es farà públic. 
 
2.2 Documents aprovats i acords 
 
Acords que figuren en l’acta de la sessió 33 del Ple del CEIE de dia 7 de 
maig de 2019 
 

- S’aprova l’acta del ple anterior amb l’esmena de la Sra. Margalida Ferrer, 
- S’aproven les memòries dels anys 2017 i 2018 sense cap esmena, 
- S’aprova seguir endavant amb el projecte de Donació de Sang i crear una 

comissió específica temporal per a organitzar-lo, 
- S’aprova seguir endavant amb el projecte de Difusió dels Programes 

Erasmus i crear una comissió específica temporal per a organitzar-lo, 
- S’aprova que, al marge de la seua aprovació oficial per part del Consell Insular 

d’Eivissa, el CEIE considerarà actius i amb capacitat d’assistència i participació 
al ple, als membres designats per les entitats i grups que en formen part des del 
moment en que aquestes notificacions de canvi es rebin en el CEIE. 

 
 
Acords que figuren en l’acta de la sessió 34 del Ple del CEIE de dia 5 de juny de 2019 
 

- S’aprova el pressupost  del CEIE per a l’any 2020 
 
 
Acords que figuren en l’acta de la sessió 35 del Ple del CEIE de dia 23 d’octubre maig de 
2019 
 

- Es redactarà una resolució per part del CEIE on s'especifiqui que l’escola pública 
ha de ser laica. Aquesta resolució es farà públic. 
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3. ACTIVITATS DE LA COMISSIÓ PERMANENT 
 
3.1 Sessions celebrades 
 
Durant l’any 2019 es van celebrar tres sessions ordinàries de la Comissió 
Permanent el dies 23 de gener, 10 d’abril i 2 d’octubre. A continuació s’adjunten 
les còpies de les actes: 
 
 
Comissió permanent del CEIE de dia 23 de gener de 2019 
Identificació de la sessió 
Núm.: 9/2019 
Data: 23 de gener de 2019 
Horari: de 18:30 a 20:05 h. 
Lloc: sala 4 de la planta baixa de la seu del Consell d’Eivissa 
 
Quan són les 18.30 hores del dia 23 de gener es reuneix la Comissió Permanent 
del CEIE tractar el següent 
 
ORDRE DEL DIA: 

1. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la CP anterior 
2. Estat del procediment de renovació de la meitat dels càrrecs del CEIE 
3. Punt obert 

 
Assistents: 

• Sra. Pepita Costa i Tur, consellera representant de la FAPA 
• Sr. Pere Lomas Torres, conseller representant de les organitzacions 

sindicals 
• Sr. Francisco Tienda Pachón, representant dels CEM 
• Sr. Alberto Taranco Iriondo, president 
• Sra. Joana Tur Planells, consellera representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
 
Secretària: Sra. Maria Soledad Torres Martín 

 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ I ACORDS: 
 
Punt 1: Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
S’aprova l’acta de la reunió anterior sense cap esmena. 
 
Punt 2: Estat del procediment de renovació de la meitat dels càrrecs del CEIE 
La secretària informa que pareix que el procediment de nomenaments s’està 
activant i en setmanes ja podrem tenir el ple totalment constituït i renovat. S’han 
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fet els informes pertinents i, des del Departament d’Educació i Cultura, han 
realitzat una petició formal a Govern Balear per a que s’aclareixi la situació 
competencial del CEIE i que, en el cas de que així es determini, es cedeixin les 
competències per a la gestió del CEIE al Consell d’Eivissa. 
 
Punt 3: Punt obert 
El Sr. Taranco inicia aquest punt amb la proposta de línies d’actuació per al curs 
2018–2019 i proposa enviar per correu electrònic a tots els consellers i 
conselleres amb una petició per a que donin idees sobre sobre quines poden ser 
les línies principals d’acció del CEIE durant aquest període. Aprofita per suggerir-
ne algunes com la modificació del ROF. 
Una vegada rebudes les propostes es poden tractar en reunió de Ple. 
La Sra. Tur proposa que, en el proper Ple, s’afegeixi un punt a l’ordre del dia per 
a tractar l’apertura de l’escoleta de Can Nebot i la seua possible gestió privada. 
La Sra. Costa està d’acord amb la proposta i incideix en que des del CEIE s’ha 
de reforçar la gestió pública de les escoletes. Sobre el Document Marc 0-3 opina 
que és important que el CEIE es posicioni, ja que el Govern Balear s’ha 
compromès a portar-lo endavant i això inclou un pressupost molt elevat que 
pensa que el Govern no podrà assumir. Sobre aquest punt Sra. Tur està d’acord 
i incideix en la importància del caràcter educatiu de l’escolarització 0-3. 
Sobre la gestió de les escoletes, el Sr. Tienda explica que és un tema complicat, 
per exemple al municipi de Sant Antoni ha intentat assumir aquesta gestió però 
tenen problemes per adequar-la a la Llei Montoro. Proposa que es faci arribar al 
Govern Central una petició per a la derogació d’aquesta llei o que sigui més 
flexible en temes tan vitals com la salut i l’educació. 
 
Proposta de l’ordre del dia per al proper ple: 
 

1. Aprovació, si s’escau l’acta del ple anterior 
2. Informació sobre l’estat dels nomenaments 
3. Presentació del document marc 0-3 (enviar document). 
4. Valoració per part del CEIE de la solució adoptada per la gestió de 

l’escoleta de Can Nebot 
5. Línies d’actuació del CEIE per al curs 2018 – 2019 
6. Aprovació si s’escau de l’ISE 
7. Aprovació si s’escau de les memòries 
8. Torn obert 

 
Data: Dimecres 13 de febrer 
Lloc: Sant Antoni. IES Sa Serra 
Hora: 18 (primera) – 18:30 (segona) 
 
A continuació la Sra. Costa explica que, a través del programa FERIA, la FAPA 
realitza des de fa anys una sèrie de tallers de prevenció de riscos en addiccions 
(especialment cànnabis i alcohol). Com a resultat de la taula rodona que es va 
realitzar l’any passat es va redactar un document amb una sèrie de conclusions 
on es destaca la falta d’informació i d’oci alternatiu del jovent, la manca d’un teixit 
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social que formi una xarxa que protegeixi la gent jove, la necessitat de reforçar 
figures com els/les policies tutors/es i que aquestes mesures no desapareguin 
durant els mesos d’estiu, la falta de compliment de la normativa i que, malgrat 
que hi ha ajuntaments com Eivissa i Sant Antoni que estan realitzant tallers 
preventius i altres activitats, n’hi ha altres que no treballen aquests temes. 
Conclou explicant que des de la FAPA volen fer arribar aquestes conclusions als 
diferents partits polítics i que també lliuraran una còpia al CEIE perquè aquest 
tema pugui ser tractat en un plenari. 
El Sr. Taranco afegeix que temes com aquest poden ser bones propostes per a 
les línies d’actuació d’aquest curs i el Sr. Tienda explica que a Sant Antoni tenen 
des de fa tres anys un Pla de prevenció de drogues. 
La Sra. costa proposa obrir els IES per la tarda per oferir activitats al jovent i la 
Sra. Tur demana que s’esbrini per què es van tancar programes con les Nits de 
Lluna que oferien activitats alternatives als joves. 
Per acabar la secretària afegeix que gràcies als contactes amb la Sra. Gemma 
Tur, que és membre del ple del CEIE, aquest curs disposarem d’una persona que 
realitzarà el seu treball final de màster sobre el document ISE. La seua 
col·laboració ens ajudarà a detectar el punts febles i de millora del document. 
No havent-hi més assumptes a tractar, quan són les 20:05, el Sr. President 
aixeca la sessió, de la qual dono fe com a secretària amb els següents acords 
presos: 
 
 
Comissió permanent del CEIE de dia 10 d’abril de 2019 
Identificació de la sessió 
Núm.: 10/2019 
Data: 10 d’abril de 2019 
Horari: de 18:30 a 20:10 h. 
Lloc: sala 2 de la cinquena planta de la seu del Consell d’Eivissa 
 
Quan són les 18.30 hores del dia 10 d’abril es reuneix la Comissió Permanent 
del CEIE per el següent 
 
 
ORDRE DEL DIA: 

1. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la CP anterior 
2. Estat del procediment de renovació de la meitat dels càrrecs del CEIE 
3. Presentació de les memòries del CEIE 2017 i 2018 i proposta per a la 

seva elevació al Ple 
4. Projectes i activitats per a aquest any (darreres informacions sobre els 

projectes Banc de Sang, Erasmus i ponència Sr. Carlos Meléndez i 
mapa escolar) 

5. Proposta de data i ordre del dia per al proper ple del CEIE 
6. Informació del president 
7. Punt obert 
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Assistents: 

• Sra. Pepita Costa i Tur, consellera representant de la FAPA 
• Sra. Margalida Ferrer Marí, consellera representant de l’Administració 

Educativa 
• Sr. Francisco Tienda Pachón, representant dels CEM 
• Sr. Alberto Taranco Iriondo, president 
• Sra. Joana Tur Planells, consellera representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
 
Secretària: Sra. Maria Soledad Torres Martín 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ I ACORDS: 
 
Punt 1: Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
S’aprova l’acta de la reunió anterior sense cap esmena. 
 
Punt 2: Estat del procediment de renovació de la meitat dels càrrecs del 
CEIE 
La secretària del CEIE explica als assistents l’estat del procediment de renovació 
informant que l’expedient segueix al departament d’Educació del Consell 
d’Eivissa a l’espera de la seva tramitació final. Recorda que, una vegada fetes 
aquestes renovacions, caldrà actualitzar els components de la comissió 
permanent i de les comissions específiques i que resta pendent de nomenament 
la vicepresidència del CEIE i dos representants de l’alumnat. 
Seguint amb les renovació, explica que després de les darreres eleccions 
sindicals era necessari comprovar si havia canvis en la representació del 
professorat dels centres públics. A partir de la informació facilitada pel Sr. Pere 
Lomas (on figuraven els resultats de les darreres eleccions i els càlculs de les 
representacions) es va enviar un correu electrònic amb aquestes dades als 
sindicats representats en el CEIE per informar del procediment i dels resultats. 
També se’ls va demanar que comuniquessin per correu electrònic si no estaven 
d’acord amb els càlculs. Donat que no hem tingut cap correcció en els càlculs, 
aquests es donen per correctes i la representació del professorat del centres 
públics en el CEIE no varia. 
 
Punt 3: Presentació de les memòries del CEIE 2017 i 2018 i proposta per a 
la seva elevació al Ple 
La secretària explica als assistents que les memòries dels anys 2017 i 2018 
estan acabades i que una còpia d’aquestes va ser enviada als membres de la 
comissió permanent abans d’aquesta reunió. Utilitzant el projector informa que 
ha realitzat petits canvis d’estil, correccions ortogràfiques i de gènere en el text. 
Tots els canvis s’han marcat en un color diferent per ser detectats fàcilment 
durant aquesta reunió. A continuació proposa elevar a ple l’aprovació de les 
memòries i la proposta s’aprova per unanimitat. 
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Punt 4: Projectes i activitats per a aquest any (darreres informacions sobre 
els projectes Banc de Sang, Erasmus i ponència Sr. Carlos Meléndez i mapa 
escolar) 
El president informa als presents sobre els darrers esdeveniments relacionats 
amb aquest projectes. De forma específica, sobre el projecte del Banc de Sang 
(Escola Gota a Gota) explica que es proposarà als centres que es faci durant el 
seu dia de portes obertes o Dia del Centre. 
Sobre el projecte de difusió dels programes Erasmus es planteja on podem 
obtenir informació sobre quins centres d’Eivissa desenvolupen actualment 
aquests programes i si la conselleria pot ser una font d’informació. La Sra. 
Margalida Ferrer pensa que la millor opció és contactar directament amb els 
centres. De tota manera, es pot contactar amb la Sra. Mercè Isern, de la direcció 
general de Formació Professional per si tenen informació al respecte. Sobre 
aquest aspecte la Sra. Joana Tur recorda que en el ple del CEIE tenim un 
representant dels directors i directores dels centres i que poden ser la via per 
obtenir la informació que necessitam. També afegeix que són programes que 
porten molta feina i que el format hauria de ser facilitador per tal que no representi 
feina extra. Sobre la data per convocar la jornada de difusió, el Sr. Francisco 
Tienda opina que seria millor que fos a final de curs i el Sr. Alberto Taranco 
recorda que caldrà decidir el format i duració de la trobada. 
Sobre el tema de la relació i coordinació entre els serveis educatius, sanitaris i 
socials, el Sr. Alberto Taranco informa que ha parlat amb el Sr. Carlos Meléndez 
i li ha proposat fer una ponència sobre aquests temes durant el pròxim ple. 
 
Punt 5: Proposta de data i ordre del dia per al proper ple del CEIE 
Atès que hi ha molts temes per tractar, el President proposa que es divideixin en 
dos plenaris. La proposta s’aprova i es fan les següents propostes d’ordre del dia 
per als dos propers plenaris. 
Primer ple: 
Ordre del dia: 

1. Presentació oficial de la nova composició del Ple i renovació de les 
comissions específiques i permanent 

2. Aprovació, si s’escau de l’acta del ple anterior 
3. Aprovació. si s'escau, de les memòries del CEIE dels anys 2017 i 2018 
4. Projectes per a aquest any (Banc de sang, difusió Erasmus, mapa 

escolar, ponències especialitzades) 
5. Informació del president 
6. Torn obert 

 
Data i lloc: dia 7 de maig de 2019 a Sta. Eulària des Riu. 
Hora: 18.30 h. en primera convocatòria i 19.00 h. en segona 
 
Segon ple: 
 
Ordre del dia: 

1. Aprovació del pressupost del CEIE per al curs 2019 - 2020 
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2. Ponència a càrrec de la Delegada Territorial d'Educació, Sra. Margalida 
Ferrer, sobre mapa escolar 

3. Proposta d’aprovació del pressupost del CEIE per a l’any 2020 
4. Informació del president 
5. Torn obert 

 
Data i lloc: dia 29 de maig (dimecres) a Sant Joan 
Hora: 18.30 h. en primera convocatòria i 19.00 h. en segona 
 
 
Punt 6: Informació del president 
El president informa als presents que avui ha mantingut una reunió al CIFP de 
Can Marines amb la seva directora, la Sra. Pepita Costa, la regidora d’Educació 
de Sta. Eulària, Sra. Ana Costa i amb el conseller de medi ambient del Consell 
d’Eivissa, Sr. Gonzalo Juan. A la reunió s’ha tractat el tema de la futura ampliació 
del centre de Can Marines per acollir nous mòduls de la branca marítimo-
terrestre. El Consell d’Eivissa està elaborant el projecte tècnic per a l’ampliació. 
Per una altra banda, durant la reunió els presents han coincidit en la falta 
d’informació sobre les vies i cicles formatius de grau mitjà i superior que hi ha a 
l’illa i pensen que seria interessant seguir fent les trobades informatives sobre 
cicles formatius que s’han realitzat altres anys en les instal·lacions de l’hipòdrom. 
S’obre el debat sobre aquest punt i la Sra. Margalida Ferrer explica que cada 
curs es fan jornades de portes obertes que estan englobades dins del programa 
Skills i el Sr. Francisco Tienda opina que les trobades a l’hipòdrom van ser molt 
interessants però que, a la vegada, s’ha de considerar que necessiten molts de 
recursos i molta organització. 
Sobre aquest darrer aspecte, la Sra. Pepita Costa opina que s’hauria de buscar 
la manera de reduir el seu cost i també afegeix que les famílies interessades a 
assistir a la darrera trobada es van assabentar tard i va faltar informació. Creu 
que la millor manera de transmetre tota aquesta informació és a través de 
missatges directes de mòbil a les famílies i el Sr. Tienda explica que existeix 
limitació en el número de missatges que es poden enviar des dels centres. 
La Sra. Margalida Ferrer explica que a Menorca s’ha organitzat un banc 
d’oportunitats a través del CEME i la Sra. Joana Tur pensa que la idea és bona, 
però que la nostra funció com a Consell Escolar és aportar aquestes idees per a 
que les administracions competents les desenvolupin. 
Continuant amb els cicles formatius, la Sra. Pepita Costa proposa a la Sra. 
Margalida Ferrer que la conselleria faci documents explicatius per als estudiants 
on es mostrin d’una forma clara tots els camins educatius que tenen a l’illa 
d’Eivissa i el Sr. Tienda afegeix que la Formació Professional pateix situacions 
complicades ja que les empreses de l’illa estan contractant personal sense 
titulació i això no potencia que els estudiants valorin la necessitat de formació. 
Per finalitzar aquest punt, el president pren la paraula i explica que, una vegada 
passades les eleccions. té previst fer una reunió amb el nou equip de govern per 
explicar la situació administrativa del CEIE insistint en la seva independència 
dels fluxos, temps i calendaris polítics. 
Punt 7: Punt obert 
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Sense més intervencions i punts a tractar es tanca la sessió a les 20.10 h. 
Acords presos: 
- Presentar a aprovació del Ple les memòries del CEIE dels anys 2017 i 2018 
- Data, lloc, hora i proposta de l’ordre del dia dels dos propers plens del CEIE 
 
 
Comissió permanent del CEIE de dia 2 d’octubre de 2019 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 11/2019 
Data: 02 d’octubre de 2019 
Horari: de 18:30 a 20:10 h. 
Lloc: sala 2 de la cinquena planta de la seu del Consell d’Eivissa 

Quan són les 18.30 hores del dia 2 d’octubre es reuneix la Comissió Permanent 
del CEIE per  tractar el següent 
 
ORDRE DEL DIA: 

1. Aprovació, si s’escau, de l'acta de la CP anterior 
2. Informació actualitzada sobre l'estat dels nomenaments dels membres 

del ple de CEIE i pressupost per a l’any 2020 
3. Informació sobre el procés d'escolarització del curs 2019 - 2020 i sobre 

el començament de curs 
4. Informació sobre els projectes del CEIE per al curs 2019 -2020 
5. Ordre del dia del pròxim plenari (data i lloc) 
6. Punt obert 

 
Assistents: 

• Sra. Pepita Costa i Tur, consellera representant de la FAPA 
• Sra. Margalida Ferrer Marí, consellera representant de l’Administració 

Educativa 
• Sr. Pere Lomas Torres, conseller representant de les organitzacions sindicals 

• Sr. Alberto Taranco Iriondo, president 
• Sra. Joana Tur Planells, consellera representant de professorat 

d’ensenyament no universitari 
 
Excusen la seua assistència: 
• Sr. José Luis Casillas Navarro conseller representant dels centres educatius 

públics 
 

Secretària: Sra. Maria Soledad Torres Martín 
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ I ACORDS: 

 
Punt 1: Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 

S’aprova l’acta de la reunió anterior sense cap esmena. 
 
Punt 2: Informació actualitzada sobre l'estat dels nomenaments dels 
membres del ple de CEIE i pressupost per a l’any 2020 

La secretària del CEIE explica als assistents l’estat del procediment de renovació 
dels membres del ple informant que l’expedient segueix al departament 
d’Educació del Consell d’Eivissa a l’espera de la seva tramitació final. 
A començament de la nova legislatura (mes de juny) tant el president com ella 
van sol·licitar una reunió amb la nova consellera de Cultura, Educació i Patrimoni, 
Sra. Sara Ramón, en ella es va informar de les activitats del Consell Escolar 
Insular durant els darrers anys i també es va comunicar a la consellera el retard 
que pateix el procediment de nomenament dels consellers i conselleres del ple, 
tant els que han de renovar perquè així ho han sol·licitat com els que han de 
renovar per procediment (renovació de dos  anys). Al marge dels temes més 
procedimentals que hauran de ser avaluats pels serveis tècnics i jurídics del 
Consell d’Eivissa, la proposta del CEIE va ser seguir amb el procediment de 
renovació de la meitat dels càrrecs iniciat l’any 2018 i afegir la resta de peticions 
i substitucions que han anat arribant posteriorment (incloent les derivades de les 
eleccions municipals). 
El president informa que, durant el mes de setembre, també han mantingut 
reunions amb el nou director insular de Cultura, Educació i Patrimoni, Sr. Miquel 
Costa i s’han tractat els mateixos temes. En aquest moment estam a l’espera de 
notícies. 
El president també explica que en ambdues reunions va informar, tant a la 
consellera com al  director insular, que el seu nomenament com a representant 
del CEIE acabarà el mes d’abril de 2020, però que posava el seu càrrec a 
disposició especificant que, si es produeix el canvi, es compromet a donar tot el 
suport a la nova persona que es nomeni. També va aprofitar per explicar que 
posteriorment a la seua substitució serà responsabilitat dels membres del Ple del 
CEIE l’elecció del nou president o presidenta i del nou vicepresident o 
vicepresidenta i també va demanar que es mantingui com a segon nomenament 
de representant del Consell d’Eivissa a la Sra. Maria Isabel Reyes, ja que 
d’aquesta manera el sector educatiu 0-3 anys pot estar representat en el CEIE. 
Així doncs, segons ens consta, a dia d’avui aquesta és la composició del CEIE 
(la secretària reparteix als presents una còpia del següent document). La 
secretaria recorda que aquesta llista inclou persones que, atesos els retards en 
la tramitació, no han estat oficialment nomenades pel Consell d’Eivissa però que, 
segons es va aprovar en una ple anterior,  poden assistir als plens del CEIE amb 
funcions plenes ja que han estat designats pels sectors que representen: 
 
Representats del professorat dels nivells educatius de l’ensenyament no  
universitari de l’illa d’Eivissa. Un representant del sector privat i sis del sector 
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públic. (7): 

Titular Suplent Sindicat 

Joana Tur Planells Edelmiro Fernández Otero Stei 

Ángels Martínez Corderas 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 
Es va rebre seua la resposta dels 
nous nomenaments per correu 
electrònic en juny 2018 i per RE 
al Departament de Cultura. 

Margalida Rosselló Sanz 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 
Es va rebre seua la resposta dels 
nous nomenaments en juliol 
2018. 
Es va rebre seua la resposta dels 
nous nomenaments per correu 
electrònic (també en RE) en juny 
2018. 

Stei 

Juan José Cardona Riera ---------- Stei 

Pablo Herràez Belenguer Cristina Tirvió Escales UGT 

Mario Miguel Devis Lujan 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 
Sol·licitud rebuda per RE 

Rafael Sancho Martínez 
(pendent de nomenament per 
sol·licitud pròpia) 
Sol·licitud rebuda per RE 

CCOO 

Carolina Alcaraz Escandell 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 
Es va rebre per RE la seua la 
resposta dels nous nomenaments 
en juliol 2018 

Miquel Puigserver Sales 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 
Es va rebre per RE la seua la 
resposta dels nous nomenaments 
en juliol 2018 

ANPE 

Llanos Calvo García 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 
Es va rebre per RE la seua 
resposta dels nous nomenaments 
en juny 2018 

Agueda Rodríguez Molina 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 
Es va rebre per RE la seua 
resposta dels nous nomenaments 
en gener 2019 

Alternativa Docent 

 

Representants dels pares i mares d’alumnes (5): 

Titular Suplent 

Pepita Costa Tur 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 
Es va rebre per RE la seua resposta dels 
nous nomenaments en juny 2018 

Pilar Galera Ramón 
(pendent de renovació segons ROF, meitat del ple) 
Es va rebre per RE la seua resposta dels nous 
nomenaments en juny 2018 

José Sánchez Rubiño 
(pendent de nomenament per sol·licitud 
pròpia) 
Es va rebre per RE la seua resposta dels 
nous nomenaments en juny 2018 

Vicente Bernabeu Tomás 
(pendent de nomenament per sol·licitud pròpia) 
Es va rebre per RE la seua resposta dels nous 
nomenaments en juny 2018 

María Vicenta Gallart Lledó Lourdes Tur Serra 
(pendent de nomenament per sol·licitud pròpia) 
Es va rebre per RE la seua resposta dels nous 
nomenaments en juny 2018 

Elisa Jiménez Costa 
(pendent de renovació segons ROF, 

Susana Toro Casado 
(pendent de renovació segons ROF, meitat del ple) 
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meitat del ple) 
Es va rebre per RE la seua resposta dels 
nous nomenaments en juny 2018 

Es va rebre per RE la seua resposta dels nous 
nomenaments en juny 2018 

David Prats Chaigneau 
(pendent de nomenament per sol·licitud 
pròpia) 
Es va rebre per RE la seua resposta dels 
nous nomenaments en juny 2018 

Maribel Rodríguez San Lorenzo 
(pendent de nomenament per sol·licitud pròpia) 
Es va rebre per RE la seua resposta dels nous 
nomenaments en juny 2018 

 
Representants de l’alumnat de l’ensenyament no universitari (3): 
 

Titular Suplent 

Neus Tur Marí 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 
Es va rebre per RE la seua resposta dels 
nous nomenaments en novembre 2018 

Carolina Cardona Marty 
(pendent de renovació segons ROF, meitat del ple) 
 
Es va rebre per RE la seua resposta dels nous 
nomenaments en novembre 2018 

Pendent de nomenar 
S’ha enviat una carta als Consells 
Escolars municipals per demanar 
representants 

Pendent de nomenar 
S’ha enviat una carta als Consells Escolars 
municipals per demanar representants 

Pendent de nomenar 
S’ha enviat una carta als Consells 
Escolars municipals per demanar 
representants 

Pendent de nomenar 
S’ha enviat una carta als Consells Escolars 
municipals per demanar representants 

 
Representants de personal d’Administració i serveis dels centres docents 
(PAScd) (2):   
 

Titular Suplent 

Silvia Hernández Roig 
(pendent de nomenament per sol·licitud 
pròpia) 
Es va rebre per RE la la petició de canvi 
en juny 2018 

Rebeca López Ferrero 
(pendent de nomenament per sol·licitud pròpia) 
 
Es va rebre per RE la la petició de canvi en juny 2018 

Dolores Guijarro Guillén 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 
Es va rebre per RE la seua resposta dels 
nous nomenaments en juny 2018 

Sabino Aramburu Ceballos 
(pendent de renovació segons ROF, meitat del ple) 
 
Es va rebre per RE la seua resposta dels nous 
nomenaments en juny 2018 

 
Representants del Consell Insular d’Eivissa  (2): 
 

Titular Suplent 

Alberto Taranco Iriondo Joan Amorós Salinas 

Maria Isabel Reyes Sánchez 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 
Des del Consell es va fer la petició 
directa a les interessades a 
començament de 2019 

Sandra Torres de Argila 
(pendent de renovació segons ROF, meitat del ple) 
 
Des del Consell es va fer la petició directa 
a les interessades a començament de 2019 
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Representació de l’Administració educativa (2): 
 

Titular Suplent 

José Manuel Bar Cendón 
(pendent de nomenament per sol·licitud 
pròpia) 
Es va rebre per RE la petició de canvi en 
octubre 2018 

Carolina García Machancoses 
(pendent de nomenament per sol·licitud pròpia) 
 
Es va rebre per RE la petició de canvi en octubre 
2018 

Margalida Ferrer Marí 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 
Es va rebre per RE la seua resposta dels 
nous nomenaments en maig 2018 

Teresa Bisquert Belmonte 
(pendent de renovació segons ROF, meitat del ple) 
 
Es va rebre per RE la seua resposta dels nous 
nomenaments en maig 2018 

 
Representació de les entitats municipals (FELIB) (1): 

 
Titular Suplent 

Ana Ribas Alonso 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 
Es va rebre per correu electrònic (també 
RE) la resposta en gener 2019 

José Juan Tur Cardona 
(pendent de renovació segons ROF, meitat 
del ple) 
 
Es va rebre per correu electrònic (també RE) la 
resposta en gener 2019 

 
Representació de les organitzacions patronals, PIMEEF (1): 
 

Titular Suplent 

Estefania Guasch Brooks Mari Ángeles Marí Puig 
 
Representació de les organitzacions sindicals (OSAE � stei) (1): 
 

Titular Suplent 

Pere Lomas Torres 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 
Es va rebre seua la resposta dels nous 
nomenaments per correu electrònic 
(també en RE) en maig 2018. 

Loli Aparicio Aparicio 
(pendent de renovació segons ROF, meitat del ple) 
 
Es va rebre seua la resposta dels nous 
nomenaments per correu electrònic (també en RE) 
en maig 2018. 
 

 
Representació dels consells escolars municipals (un de cada municipi) (5): 
 

Titular Suplent 

Eivissa 
Vicenta Mengual Llull 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 
Resposta rebuda per RE 

Elena López Bonet 
(pendent de renovació segons ROF, meitat del ple) 
 
Resposta rebuda per RE 
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Sant Joan 

Santiago Marí Torres 
S’ha rebut de l’Ajuntament una ratificació 
de nomenament en data agost 2019 

Catalina Serra Boned 
S’ha rebut de l’Ajuntament una ratificació de 
nomenament en data agost 2019 

Sant Josep 

Maria José Guisado Costa Elena Benlloch 

Santa Eulària 

Eduvigis Sánchez Meroño 
(pendent de renovació segons ROF, 
meitat del ple) 
Es va rebre per corrreu electrònic (també 
RE) la resposta en març 2019, però 
posteriorment la Sra. Meroño s’ha jubilat 
per tant esperam nou nomenament. 

Ana Maria Costa Guasch 
(pendent de renovació segons ROF, meitat del ple) 
 
Es va rebre per correu electrònic (també RE) la 
resposta en març 2019, 

Sant Antoni 

Francisco Tienda Pachón 
Confirmar si Cultura té la renovació per 
RE 

Pablo Valdés Cardona 
Confirmar si Cultura té la renovació per RE 

 
Representació dels centres públics i privats (un de cada) (2): 
 

Titular Suplent 

Sector públic  

José Luis Casillas Navarro 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 
Es va rebre per RE seua la 
resposta dels nous nomenaments 
per correu electrònic en gener 
2019. 

Ernesto Olariaga Rodríguez 
(pendent de renovació segons ROF, meitat del ple) 
 
Es va rebre per RE seua la resposta dels 
nous nomenaments per correu electrònic 
en gener 2019. 

Sector privat  

Maria Luisa Roig Riera Josep Mollà Ferrer 
 

Representació de la UIB (1): 
 

Titular Suplent 

Joana Maria Seguí Pons Joan Frau Munar 
 
Representació de l’Associació Pitiüsa per la Renovació Pedagògica (1): 

 
Titular Suplent 

Gemma Tur Ferrer Isabel Ferrer Arabí 

 
 

Representació de les persones discapacitades a designar per la plataforma 
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sociosanitària (1): 
 

Titular Suplent 

Esperanza Marquès Moral 
(pendent de renovació segons 
ROF, meitat del ple) 
Es va rebre per RE seua la 
resposta dels nous nomenaments 
per correu electrònic en juliol 
2018. 

Enric Casanova Peiró 
(pendent de renovació segons ROF, meitat 
del ple) 
	
Es va rebre per RE seua la resposta dels 
nous nomenaments per correu electrònic en 
juliol 2018. 

 
Representació del CEPA (Escola d’Adults) (1): 
 

Titular Suplent 

Mari Ángeles Méndez Bermúdez Daniel Cohen Schwartz 
(pendent de nomenament per sol·licitud pròpia) 
Ens ho han comunicat per correu electrònic 
Confirmar si Cultura té la petició de renovació 

 
Finalment, la secretària informa que, atesos els canvis en la composició del 
govern del Consell Insular, va trobar adient tornar a lliurar per registre d’entrada 
el pressupost del  CEIE per a l’any 2020. 
 
 
Punt 3: Informació sobre el procés d'escolarització del curs 2019 - 2020 i 
sobre el començament de curs 
La Sra. Margalida Ferrer, Delegada Territorial d’Educació, informa als presents 
que  en el proper ple donarà informació sobre el procès d’escolarització i sobre 
el començament de curs i aprofita la reunió per demanar als presents si tenen 
temes específics a tractar o dels que vulguin informació més concreta. Es 
plantegen els temes i aquests es tractaran en  el ple. 
La Sra. Pepita Costa aprofita el punt per a demanar a la Delegada Territorial si 
pot fer arribar als membres del CEIE les dades sobre mapa escolar que va 
presentar en el darrer ple. 
 
 
Punt 4: Informació sobre els projectes del CEIE per al curs 2019 -2020 
El president actualitza l’estat dels projectes del CEIE. Sobre el projecte Escola 
Gota a Gota, explica que s’han enviat els correus electrònics als centres explicant 
l’activitat i estam a l’espera de les respostes. Sobre la petició de compareixença 
en un ple del CEIE de la comissió formada pels equips de l’EOEP, Salut Mental, 
Benestar Social i Policia Tutor, el Sr. Alberto Taranco explica que ha parlat amb 
el nou director insular de Benestar Social, Sr. Santiago Marí, i ha confirmat que, 
una vegada acabat el procès de presentació de la comissió a la resta 
d'administracions, els seus representants podran assistir a un dels nostres plens. 
Pel que fa al projecte de difusió dels Erasmus actualment està a l’espera. 
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Punt 5: Proposta de data i ordre del dia per al proper ple del CEIE 
S’acorda que el proper ple serà a Sant Josep i es convocarà el dia 23 d'octubre. 
L’horari serà a les 18.30 h. en primera convocatòria i a les 19.00 h en segona.  
La secretària s’encarregarà de contactar amb la Sra. Noemí Bonet, regidora 
educació Sant Josep, per a organitzar la sala. 
 
S’acorda el següent ordre del dia: 

1. Aprovació, si s’escau, de l'acta del ple anterior 
2. Informació actualitzada sobre l'estat dels nomenaments dels membres 

del ple de CEIE i pressupost per a l’any 2020 
3. Informació sobre el procés d'escolarització del curs 2019 - 2020 i sobre el 

començament de curs 
4. Informació sobre els projectes del CEIE per al curs 2019 -2020   
5. Punt obert ç 

 
Punt 6: Punt obert 
La secretària recorda als presents que abans de l’estiu va arribar una petició de 
participació en les jornades Escola en llengua catalana amb projecte plurilingüe. 
Atès que un ple anterior es va acordar la nostra participació, es va posar en 
contacte per correu electrònic amb els organitzadors. De moment no hem rebut 
cap resposta però ja s’ha convocat la mateixa jornada a Mallorca de la qual ha 
enviat informació per correu electrònic als membres del ple. 
 
Sense res més a tractar es tanca la sessió quan són les 20.10 h. 
 
 
 
4. ACTIVITATS DE LES COMISSIONS ESPECÍFIQUES 
 
Donats els retards en el nomenaments oficials, durant l’any 2019 no es va 
realitzar cap reunió de les comissions específiques i tots els temes es van tractar 
a través dels plens ordinaris del Consell Escolar Insular d’Eivissa. 
 
 
Eivissa, 6 de març de 2020 
 
 
En	aquesta	memòria	 s’ha	prioritzat	 la	 utilització	 de	 termes	 que	designen	grups	 de	
persones	d’ambdós	gèneres	(famílies,	alumnat,	professorat,	etc).	En	algunes	ocasions,	
per	 les	 característiques	 del	 document	 i	 per	 tal	 d’afavorir	 la	 necessària	 agilitat	 i	
flexibilitat	del	 llenguatge,	 s’han	utilitzat	de	 forma	genèrica	paraules	en	masculí,	En	
aquests	casos,	aquests	termes	inclouen	ambdós	gèneres	i	no	existeix	cap	intencionalitat	
discriminatòria	o	el	desig	de	realitzar	un	ús	sexista	del	llenguatge.	
 


